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DAHA YEŞİL ÇİVRİL İÇİN 
ÇEVRECİ BELEDİYELER BİRLİĞİ'NE ÜYE OLUYOR
Çivril Belediye Meclisi yaptığı oylama ile Ege ve Marmara Çevreci Belediyeler 
Birliğine katılma kararı aldı. Başkan Dere kararın daha yeşil ve çevreci bir Çivril 
için alındığını ifade ederek kararın Çivril için hayırlı olmasını temenni etti

2024 YILININ SON 
Çivril Belediyesi Aralık Ayı Meclis 
Toplantısı yapılan iki birleşim ile 
tamamlandı. 2024 yılının son meclis 
toplantısının birinci birleşimi 2 Aralık 
Pazartesi günü, ikinci birleşimi ise 5 
Aralık Perşembe günü yapılacak

TOPLANTISI YAPILDI

Çivril Belediyesi Kasım Ayı Meclis 
toplantısı Çivril Belediyesi 
Başkanı Semih Dere 

Başkanlığı'nda Belediye Meclis toplantı 
salonunda gerçekleşti. 7 gündem 
maddesinin görüşüldüğü toplantıda 
Çivril Belediyesi'nin Ege ve Marmara 
Çevreci Belediyeler Birliği'ne üye 
olunması oy birliği ile kabul edildi.

CHP'NİN GÜNDEMİ DERMAN 
İl danışma kurulu sonrası 
değerlendirme yapan CHP İlçe 
Başkanı Bedri Ataş “gündemimiz 
Çivril'e yapılacak hizmet ve projeler. 
Boş işlere ve kavgaya ayıracak 
zamanımız yok” dedi.

BELEDİYECİLİK, HİZMET VE PROJELER

YEŞİL ÇİVRİL 
Sökespor galibiyeti ile moral bulan 
Yeşil Çivril Belediyespor hafta 
sonu oynayacağı İzmirspor maçı 
hazırlıklarına başladı

LİDERİ GÖZÜNE KESTİRDİ

ULUSLARARASI DENİZLİ 
KISA FİLM FESTİVALİ BAŞLADI
Denizli Büyükşehir Belediyesinin ilkini 
düzenlediği Uluslararası Denizli Kısa Film 
Fes�vali başladı

GÜRCAN GÜVEN'DEN 
SAĞLIK İL MÜDÜRÜ ÖZTÜRK'E ZİYARET
Çivril Belediye 
önceki dönem 
başkanı, 112 İl 
Ambulans 
Servisi 
Başhekimi Dr. 
Gürcan Güven, 
Sağlık İl müdürü 
Berna Özütrk'ü 
ziyaret etti S:2

S:2

SEMİH DERE 

Kasım Ayı Meclis toplantısında konuşan 
Çivril Belediye Başkanı Semih Dere 
Saray Mahallesinde yapılan yol 
çalışmalarında verdiği destek için Denizli 
Büyükşehir Belediye Başkanı Bülent 
Nuri Çavuşoğlu'na teşekkür etti

Büyükşehir Belediye  “Başkanımızla Çivril'e 
Güzel Hizmetler 
Yapacağız”  

S:3

S:10

S:7

S:5

S:4
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Bölgesel Amatör Lig (BAL) 7'nci 
grubun güçlü ekiplerinden Yeşil 
Çivril Belediyespor ligin 12 
haftasında karşılaşacağı İzmir spor 
maçının hazırlıklarını ilçe stadından 
yaptığı çalışmalar ile sürdürüyor. 
Teknik sorumlu Sait taş 
idaresindeki çalışmalarda 
oyuncular taktik çalışarak zorlu 
deplasmana hazırlanıyor.

Yoğun antrenman çalışmalarında takımı 
ziyaret eden Çivrilli esnaflar sporculara meyve 
ikram etti. Teknik çalıştırıcı ve sporculara 
moral veren pazarcı esnafı hafta sonu 
oynanacak İzmirspor maçında takıma başarı 
diledi. Ziyaretin futbolcular için moral 
açısından önemli olduğunu belirterek 
esnaflara teşekkür eden teknik direktör Sait 
Taş “şehrin ve esnafın takıma sahip çıkması 
önemli. Bu güne kadar her maçta yanımızda 

olan seyircimiz en büyük gücümüz. Bugün 
antrenmana gelen pazar yeri esnafımıza çok 
teşekkür ederim. Futbolcular seyirci ve Çivril 
halkını yanında görünce maça daha iyi motive 
olacaklar” dedi.

Yeşil Çivril Belediye sporlu futbolcuları 
ziyaret eden pazaryeri esnafları da takımın 
başarısı için her zaman destek vermeye hazır 
olduklarını belirterek “yeşil Çivril Belediye 
sporumuzun her zaman yanındayız. Hafta 

sonu İzmir spor maçından üç puanla 
döneceklerine inancımız tam. Vurdukları gol 
olsun. Bu takım her şeyin en iyisini hak ediyor” 
diyerek takıma olan güven ve desteklerini 
gösterdi.

Ziyaret, Pazar yeri esnafının ikram ettiği 
meyvelerin yenilmesinin ardından sporcu ve 
esnafların hatıra fotoğraf çekilmesi ile sona 
erdi. // Mehtap Kayaoğlu
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Ağız Duşu Nedir?
Ağız ve diş sağlığı, sadece estetik açıdan 

değil, genel sağlığımız üzerinde de büyük bir 
rol oynar. Sağlıklı bir ağız, sağlıklı bir vücudun 
önemli bir göstergesidir. Günlük yaşamda diş 
fırçalamak ve diş ipi kullanmak gibi 
alışkanlıklar ağız hijyenini sağlamak için temel 
yöntemlerdir. Ancak bu yöntemler, diş araları 
ve diş eti hattı gibi ulaşılması zor bölgelerin 
tam anlamıyla temizlenmesinde yetersiz 
kalabilir. İşte bu noktada, modern diş 
temizleme teknolojilerinden biri olan ağız duşu 
devreye giriyor. Peki ağız duşu nedir, nasıl 
çalışır ve neden kullanmalıyız?

Ağız Duşunun Tanımı ve Çalışma Prensibi
Ağız duşu, ağız içindeki plak, yemek artıkları 

ve bakterileri uzaklaştırmak için tasarlanmış bir 
cihazdır. Temelde, su veya antiseptik sıvı 
basıncı kullanarak diş aralarını ve diş eti 
hattını temizler. Cihaz, bir su haznesi, 
ayarlanabilir basınç seviyeleri ve dar bir 
püskürtme ucu gibi parçalardan oluşur. 
Kullanıcı, cihazın ucunu diş eti hattına doğru 
tutarak basınçlı suyun etkisiyle temizlik sağlar. 
Bu basit ama etkili yöntem, ağız hijyenini 
artırırken diş eti sağlığını da destekler.

Kimler İçin Uygundur?
Ağız duşu, ağız sağlığını önemseyen herkes 

için faydalı olsa da bazı durumlarda çok daha 
büyük bir ihtiyaç haline gelir:

1.Diş Teli Kullananlar: Diş telleri, yiyecek 
artıklarının ve bakterilerin birikmesine oldukça 
elverişli alanlar oluşturur. Ağız duşu, bu zor 
bölgeleri temizlemek için ideal bir araçtır.

2.Diş İmplantı ve Köprü Sahipleri: Diş 
implantlarının ve köprülerin çevresi, özel 
bakım gerektiren hassas bölgelerdir. Ağız 
duşu, bu bölgelerdeki hijyeni sağlamak için 
güvenilir bir çözümdür.

3.Hassas Diş Eti Olanlar: Diş ipi kullanımı 
bazı bireylerde diş etlerini tahriş edebilir. Ağız 
duşu, diş etlerine nazikçe masaj yaparak bu 
sorunu ortadan kaldırır.

4.Periodontal Sorunları Olanlar: Diş eti 
hastalıkları olan bireyler, ağız duşunun tedavi 
sürecinde destekleyici bir rol oynadığını fark 
edebilirler.

Ağız Duşunun Avantajları
Etkili Plak Kontrolü: Diş ipiyle 

temizlenemeyen bölgelerde etkili bir temizlik 
sağlar. Özellikle diş eti hattındaki bakterileri 
uzaklaştırmada başarılıdır.

Kolay Kullanım: Her yaştan birey için pratik 
ve kolay bir temizlik yöntemi sunar.

Diş Eti Masajı: Diş etlerine yaptığı nazik 
masaj sayesinde kan dolaşımını artırır ve diş 
etlerini güçlendirir.

Antiseptik Kullanım İmkanı: Su yerine 
antiseptik solüsyonlarla da kullanılabilir, 
böylece bakterileri etkisiz hale getirme 
kapasitesi artar.

Nasıl Kullanılır?
Ağız duşunun kullanımı oldukça kolaydır ve 

birkaç basit adımda tamamlanır:
1.Cihazın su haznesini temiz içme suyu 

veya antiseptik solüsyonla doldurun.
2.Basınç seviyesini ihtiyaçlarınıza göre 

ayarlayın. Yeni başlayanlar için düşük basınç 
önerilir.

3.Cihazın püskürtme ucunu diş eti hattına 
yaklaştırın ve cihazı çalıştırın.

4.Su akışını tüm diş aralarına ve diş eti 
hattına yönlendirin, her bölgeyi birkaç saniye 
boyunca temizleyin.

5.Kullanım sonrası cihazı temizleyip 
kurulayarak hijyenik kalmasını sağlayın.

Diş Hekimlerinin Önerileri
Diş hekimleri, ağız duşunun günlük ağız 

bakımına destek olarak kullanılmasını önerir. 
Ancak, ağız duşu hiçbir zaman diş 
fırçalamanın veya diş ipi kullanımının yerini 
tutmaz. Bunun yerine, ağız hijyenini 
tamamlayıcı bir araç olarak 
değerlendirilmelidir. Ayrıca, diş eti hastalığı 
veya diğer dental sorunları olan bireylerin, 
ağız duşunu kullanmadan önce bir diş 
hekimine danışması önemlidir.

Meclis toplantısı öncesi gündem 
dışı konuşan Başkan Semih Dere 
Belediye meclisine ve üyelerine 
çalışmalar hakkında bilgi verdi. 
Başkan Dere konuşmasında 
Denizli Büyükşehir Belediyesi ve 
Başkanı Bülent Nuri Çavuşoğlu ile 
koordineli ve uyumlu bir çalışma 
planı içinde Çivril ve Denizli'ye 
hizmet edeceklerini belirterek 
“Halkın Belediyesi halk için 
çalışıyor. Denizli Büyükşehir 
Belediyesi ve Çivril Belediyesi 
olarak halkımızın hizmetinde 
halkımız için çalışmalarımıza 
başladık” dedi. 

Kasım ayı birinci birleşim birinci 
oturumu Belediye meclis toplantı 

salonunda yapıldı. Kasım ayı meclis 
toplantısı birinci birleşimi öncesi gündem dışı 
konuşan Başkan Semih Dere, Çivril 
Belediyesi ve Denizli Büyükşehir belediyesi 
tarafından Çivril'de devam ettirilen çalışmalar 
hakkında meclis üyelerine bilgi verdi. Başkan 
Dere konuşmasında Kasım ayı içinde yapılan 
etkinlik, faaliyet ve çalışmalar hakkında da 
bilgilendirme yaparak 'aylık faaliyet 
bilgilendirmesi' geleneğini sürdürdü. 
Konuşmasında Saray Mahallesinde başlayan 
ve devam eden yol çalışmasına verdiği 
destek için Denizli Büyükşehir Belediye 
Başkanı Bülent Nuri Çavuşoğlu'na teşekkür 
ederek başlayan Başkan Dere “Çivril ilçe 
merkezinin en büyük ve en eski 
mahallelerinden Saray mahallesinde yol 
yapım çalışmamız başladı. Yıllardır ihmal 
edilen mahallemizin yol çalışmalarına Denizli 
Büyükşehir Belediyemiz ve Başkanımız 
Bülent Nuri Çavuşoğlu'nun destek ve 

yardımları ile başladık. Mahallemiz 
tamamlandığında Çivril'in en modern ve 
güzel mahallelerinden biri olacak” dedi. 

Konuşmasında sosyal demokrat 
belediyeciliğin önemine vurgu yapan Başkan 
Semih Dere “Çivril'de bizim yapacağımız 
proje ve hizmetlerin yanı sıra Denizli 
Büyükşehir Belediyemizle ortak yapacağımız 
projeler var. Denizli Büyükşehir Belediye 
başkanımız Bülent Nuri Çavuşoğlu 

Belediyemizin istediği her destekte yanınızda 
oluyor. Yerel seçimlerden sonra yaptığımız 
planlama sonucu Saray Mahallemizde 
başlattığımız yol çalışmalarında da 
yanımızda oldu ve desteğini esirgemedi. 
Sosyal Belediyecilik düşüncesi ile Çivril başta 
olmak üzere tüm ilçelerin yanında olan 
Denizli Büyükşehir belediye başkanımız 
Bülent Nuri Çavuşoğlu'na teşekkür ederim” 
dedi.

Başkan Dere konuşmasını “CHP 
Belediyeciliği düşüncesi ve sosyal 
belediyecilik mantığı ile hedefimiz Denizli ve 
Çivril'de kalıcı hizmetler yapmak. Çivril'imiz 
için ne gerekiyorsa hizmet ve yatırım için 
çalışacağız. Büyükşehir Belediyemiz ile 
ilçemize yapılacak ortak çalışma ile güzel 
eserler ortaya koymak için gayret edeceğiz” 
diyerek sonlandırdı. // Serap Sofulu 

SEMİH DERE “BÜYÜKŞEHİR BELEDİYE BAŞKANIMIZLA
 ÇİVRİL'E GÜZEL HİZMETLER YAPACAĞIZ”

Kasım Ayı Meclis toplantısında konuşan Çivril Belediye Başkanı Semih Dere 
Saray Mahallesinde yapılan yol çalışmalarında verdiği destek için Denizli 
Büyükşehir Belediye Başkanı Bülent Nuri Çavuşoğlu'na teşekkür etti

Basın mensupları ile bir araya gelen ve 
haftalık gündem değerlendirmesi yapan 
Cumhuriyet Halk Partisi (CHP) İlçe Başkanı 
Bedri Ataş İl danışma kurulu toplantısı ve 
siyasi gündem ile ilgili önemli 
açıklamalarda bulundu. CHP'nin yerel 
seçimlerde büyük bir sorumluluk aldığına 
değinene Başkan Ataş “CHP olarak 31 Mart 
Yerel seçimlerinde Türkiye genelinde 
büyük bir zafer kazandık. Bu zafer CHP'ye 
tarihi ve büyük bir sorumluluk yükledi. Bu 
sorumluluk ile hedeflerimize 
odaklanmalıyız” dedi. 

Değerlendirmesinde Türkiye gündemine dair 
açıklamalarda bulunan CHP İlçe Başkanı 
Bedri Ataş iktidarın uygulamalarını eleştirerek 
31 Mart yerel seçiminde gösterilen başarıdan 
sonra genel iktidarın da mutlaka kazanılması 
gerektiğini kaydetti. Belediyelere atanan 
kayyumların demokrasi ve halk iradesine 
darbe olduğunu belirten Başkan Bedri Ataş 
iktidarın uygulamalarını eleştirerek 31 Mart 
yerel seçiminde gösterilen başarıdan sonra 

genel iktidarın da mutlaka kazanılması 
gerektiğini kaydetti.  İktidarın sopası haline 
gelmiş adaleti kurtarmak için genel iktidarı 
kazanmak zorunda olduklarını ifade eden 
Bedri Ataş, “ülke çapında birçok hukuksuzluk 
adaletsizlik yaşanırken, CHP olarak daha 
dikkatli olmak ve şahsi çıkar ve menfaatleri bir 
kenara bırakmalıyız” dedi. 

“Sorumluluğumuz büyük her 
zamankinden daha çok çalışmalıyız”

Ekonomisi bitmiş, Adalet mekanizması 
iktidarın emrine girmiş, sağlık sistemi sadece 
parası olan hizmet eden bir duruma gelen 

Türkiye'nin yeniden kuruluş ayarlarına 
dönmesi gerektiğini belirten CHP İlçe Başkanı 
Bedri Ataş “bozulmuş ve yerle bir edilmiş bir 
sistem var. Cumhuriyet ve Atatürk'ten 
uzaklaştırılmaya çalışılan bir Türkiye var. Buna 
dur demek zorundayız. Bu düzene dur demek 
ve durdurmak için de önce iktidar olmamız 
gerekiyor. O yüzden iktidar olmak için her 
zamankinden daha çok çalışacağız. CHP ve 
Atatürkçülerin sorumluluğu büyük, onun için 

gerçek CHP'liler daha çok çalışmalı. Bunların 
yaptıkları bir tek şey var. Gazi Mustafa Kemal 
Atatürk'ü, Cumhuriyeti ve Cumhuriyetin 
kazanımlarını unutturmak. Ama bu millet asla 
unutmayacak” diye konuştu.

“Cinayet ve Hukuksuzluk zirvede, Eğitim 
ve Adalet bitmiş durumda”

22 yıllık AKP iktidarında ülkenin eğitim, 
sağlık, hukuk ve güvenlik konularında 
çökmüşlük yaşadığına dikkat çeken CHP İlçe 
Başkanı Bedri Ataş “Ülkenin ekonomisi 
perişan, sınırlardan geçen düzensizler ülkeyi 
kuşatmış. Sağlık sistemi çökmüş durumda, ne 
emekli tedavi olabiliyor ne çalışan. Yeni doğan 
bebekler para için öldürülüyor. Hukuk sistemi 
çökmüş, parası olan, tanıdığı olan hukukun 
üstünde, belediyelere kayyum atanmış halkın 
iradesi yok sayılmış. Bunların döneminde 
ekonomi dip, sağlık dip, adalet dip ama 
yüksek olan bir şey var. Kadın cinayetleri ve 
çocuk istismarında ülkeyi dünyada birinci 
yaptılar” dedi. 

“Halk CHP'ye güvendi. Birlik içinde 
çalışmalıyız”

Ülkenin içinde bulunduğu durumun CHP'ye 
daha fazla sorumluluk yüklediğine dikkat 
çeken CHP İlçe Başkanı Bedri Ataş “halk 
yerel seçimlerde bize güvendi. Ülkenin içinde 
bulunduğu durumdan CHP ile kurtulacağına 
inandı. Çalışmalıyız. Kısır kavgaları, kişisel 
menfaatleri bırakmalıyız. Atatürk'ün izinde 
onun gibi düşünerek sadece millet ve ülke için 
çalışmalıyız. Derman belediyeciliği, sosyal 
demokrat belediyeciliği en güzel haliyle 
göstermeli ve uygulamalıyız. Hedefimiz bu 
olmalı. Hedefimiz genel seçimlerde iktidar 
olmak olmalı. İktidar olmak için de 31 Mart 
yerel seçimlerinde ki gibi bir ve beraberlik 

içinde çalışmalı birbirimize kenetlenmeliyiz” 
dedi. 

Yapılan son anketlerin halkın CHP'ye 
duyduğu güven ve ihtiyacı ortaya koyduğuna 
dikkat çeken CHP Çivril İlçe Başkanı Bedri 
Ataş “son anketler CHP'ye olan güveni bir kez 
daha ortaya koyuyor. Bu güveni boşa 
çıkartmaya hiç kimsenin hakkı yok. CHP 
olarak ülkenin ve halkın geleceği öncelikli 
sorumluluğumuz olmalı” dedi. // Serap Sofulu

CHP'NİN GÜNDEMİ DERMAN 
İl danışma kurulu sonrası değerlendirme yapan CHP İlçe 
Başkanı Bedri Ataş “gündemimiz Çivril'e yapılacak hizmet ve 
projeler. Boş işlere ve kavgaya ayıracak zamanımız yok” dedi.

BELEDİYECİLİK, HİZMET VE PROJELER

112 Acil Sağlık Hizmetleri 
Haftası kapsamında İl 
Ambulans Servisi Başhekimi Dr. 
Gürcan Güven, Başhekim 
Yardımcısı Dr. Erhan Kaya ve İl 
Ambulans Servisi çalışanları 
AABT Leyla Şahin, ATT Şule 
Açıkgöz, Att Tuba Sırmalı, 
Denizli İl Sağlık Müdürü Uz. Dr. 
Berna Öztürk'ü ziyaret etti

Başhekim Dr. Gürcan Güven'in, Denizli'de 
yürütülen Acil Sağlık Hizmetleri çalışmaları 
hakkında bilgi verdiği ziyarette; İl Sağlık 
Müdürü Uz. Dr. Berna Öztürk de tüm 
çalışanlar adına Başhekim Güven ve 
ekibinin Acil Sağlık Hizmetleri Haftasını 
kutladı. Acil sağlık hizmetleri çalışanlarının 
fedakârlıklarla görev yaptıklarını belirten İl 
Sağlık Müdürü Uz. Dr. Berna Öztürk; 
“Hastane öncesi sağlık hizmetlerinin 
sunumunda kritik rol oynayan, 
vatandaşlarımızın hayatı için zamanla 

yarışan ve 7 gün 24 saat büyük bir özveri ile 
çalışarak acil sağlık hizmeti veren sağlık 
çalışanlarımızın 112 Acil Sağlık Hizmetleri 
Haftasını bir kez daha kutluyor, görevlerinde 
başarılar diliyorum” dedi.

İl Ambulans Servisi Başhekimi Dr. Gürcan 
Güven ve İl Ambulans Servisi çalışanları, 
ziyaret sonunda Müdürlük birimlerini 
dolaşarak çalışanlara çiçek dağıtarak, Acil 
Sağlık Hizmetlerinin önemine dikkat çektiler. 
// Mehtap Kayaoğlu

GÜRCAN GÜVEN'DEN SAĞLIK İL MÜDÜRÜ ÖZTÜRK'E ZİYARET
Çivril Belediye önceki dönem başkanı, 112 İl Ambulans Servisi Başhekimi Dr. 
Gürcan Güven,  Sağl ık  İ l  müdürü Berna Özütrk 'ü z iyaret  et t i

YEŞİL ÇİVRİL'E ZORLU DEPLASMAN ÖNCESİ MORAL ZİYARETİ
Hafta sonu karşılaşacağı İzmir spor hazırlıklarını sürdüren Yeşil Çivril Belediyespor'aÇivrilli esnaflardan moral ziyareti
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Bölgesel Amatör Lig (BAL) 7'nci 
grubun güçlü ekiplerinden Yeşil 
Çivril Belediyespor ligin 12 
haftasında karşılaşacağı İzmir spor 
maçının hazırlıklarını ilçe stadından 
yaptığı çalışmalar ile sürdürüyor. 
Teknik sorumlu Sait taş 
idaresindeki çalışmalarda 
oyuncular taktik çalışarak zorlu 
deplasmana hazırlanıyor.

Yoğun antrenman çalışmalarında takımı 
ziyaret eden Çivrilli esnaflar sporculara meyve 
ikram etti. Teknik çalıştırıcı ve sporculara 
moral veren pazarcı esnafı hafta sonu 
oynanacak İzmirspor maçında takıma başarı 
diledi. Ziyaretin futbolcular için moral 
açısından önemli olduğunu belirterek 
esnaflara teşekkür eden teknik direktör Sait 
Taş “şehrin ve esnafın takıma sahip çıkması 
önemli. Bu güne kadar her maçta yanımızda 

olan seyircimiz en büyük gücümüz. Bugün 
antrenmana gelen pazar yeri esnafımıza çok 
teşekkür ederim. Futbolcular seyirci ve Çivril 
halkını yanında görünce maça daha iyi motive 
olacaklar” dedi.

Yeşil Çivril Belediye sporlu futbolcuları 
ziyaret eden pazaryeri esnafları da takımın 
başarısı için her zaman destek vermeye hazır 
olduklarını belirterek “yeşil Çivril Belediye 
sporumuzun her zaman yanındayız. Hafta 

sonu İzmir spor maçından üç puanla 
döneceklerine inancımız tam. Vurdukları gol 
olsun. Bu takım her şeyin en iyisini hak ediyor” 
diyerek takıma olan güven ve desteklerini 
gösterdi.

Ziyaret, Pazar yeri esnafının ikram ettiği 
meyvelerin yenilmesinin ardından sporcu ve 
esnafların hatıra fotoğraf çekilmesi ile sona 
erdi. // Mehtap Kayaoğlu
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Ağız Duşu Nedir?
Ağız ve diş sağlığı, sadece estetik açıdan 

değil, genel sağlığımız üzerinde de büyük bir 
rol oynar. Sağlıklı bir ağız, sağlıklı bir vücudun 
önemli bir göstergesidir. Günlük yaşamda diş 
fırçalamak ve diş ipi kullanmak gibi 
alışkanlıklar ağız hijyenini sağlamak için temel 
yöntemlerdir. Ancak bu yöntemler, diş araları 
ve diş eti hattı gibi ulaşılması zor bölgelerin 
tam anlamıyla temizlenmesinde yetersiz 
kalabilir. İşte bu noktada, modern diş 
temizleme teknolojilerinden biri olan ağız duşu 
devreye giriyor. Peki ağız duşu nedir, nasıl 
çalışır ve neden kullanmalıyız?

Ağız Duşunun Tanımı ve Çalışma Prensibi
Ağız duşu, ağız içindeki plak, yemek artıkları 

ve bakterileri uzaklaştırmak için tasarlanmış bir 
cihazdır. Temelde, su veya antiseptik sıvı 
basıncı kullanarak diş aralarını ve diş eti 
hattını temizler. Cihaz, bir su haznesi, 
ayarlanabilir basınç seviyeleri ve dar bir 
püskürtme ucu gibi parçalardan oluşur. 
Kullanıcı, cihazın ucunu diş eti hattına doğru 
tutarak basınçlı suyun etkisiyle temizlik sağlar. 
Bu basit ama etkili yöntem, ağız hijyenini 
artırırken diş eti sağlığını da destekler.

Kimler İçin Uygundur?
Ağız duşu, ağız sağlığını önemseyen herkes 

için faydalı olsa da bazı durumlarda çok daha 
büyük bir ihtiyaç haline gelir:

1.Diş Teli Kullananlar: Diş telleri, yiyecek 
artıklarının ve bakterilerin birikmesine oldukça 
elverişli alanlar oluşturur. Ağız duşu, bu zor 
bölgeleri temizlemek için ideal bir araçtır.

2.Diş İmplantı ve Köprü Sahipleri: Diş 
implantlarının ve köprülerin çevresi, özel 
bakım gerektiren hassas bölgelerdir. Ağız 
duşu, bu bölgelerdeki hijyeni sağlamak için 
güvenilir bir çözümdür.

3.Hassas Diş Eti Olanlar: Diş ipi kullanımı 
bazı bireylerde diş etlerini tahriş edebilir. Ağız 
duşu, diş etlerine nazikçe masaj yaparak bu 
sorunu ortadan kaldırır.

4.Periodontal Sorunları Olanlar: Diş eti 
hastalıkları olan bireyler, ağız duşunun tedavi 
sürecinde destekleyici bir rol oynadığını fark 
edebilirler.

Ağız Duşunun Avantajları
Etkili Plak Kontrolü: Diş ipiyle 

temizlenemeyen bölgelerde etkili bir temizlik 
sağlar. Özellikle diş eti hattındaki bakterileri 
uzaklaştırmada başarılıdır.

Kolay Kullanım: Her yaştan birey için pratik 
ve kolay bir temizlik yöntemi sunar.

Diş Eti Masajı: Diş etlerine yaptığı nazik 
masaj sayesinde kan dolaşımını artırır ve diş 
etlerini güçlendirir.

Antiseptik Kullanım İmkanı: Su yerine 
antiseptik solüsyonlarla da kullanılabilir, 
böylece bakterileri etkisiz hale getirme 
kapasitesi artar.

Nasıl Kullanılır?
Ağız duşunun kullanımı oldukça kolaydır ve 

birkaç basit adımda tamamlanır:
1.Cihazın su haznesini temiz içme suyu 

veya antiseptik solüsyonla doldurun.
2.Basınç seviyesini ihtiyaçlarınıza göre 

ayarlayın. Yeni başlayanlar için düşük basınç 
önerilir.

3.Cihazın püskürtme ucunu diş eti hattına 
yaklaştırın ve cihazı çalıştırın.

4.Su akışını tüm diş aralarına ve diş eti 
hattına yönlendirin, her bölgeyi birkaç saniye 
boyunca temizleyin.

5.Kullanım sonrası cihazı temizleyip 
kurulayarak hijyenik kalmasını sağlayın.

Diş Hekimlerinin Önerileri
Diş hekimleri, ağız duşunun günlük ağız 

bakımına destek olarak kullanılmasını önerir. 
Ancak, ağız duşu hiçbir zaman diş 
fırçalamanın veya diş ipi kullanımının yerini 
tutmaz. Bunun yerine, ağız hijyenini 
tamamlayıcı bir araç olarak 
değerlendirilmelidir. Ayrıca, diş eti hastalığı 
veya diğer dental sorunları olan bireylerin, 
ağız duşunu kullanmadan önce bir diş 
hekimine danışması önemlidir.

Meclis toplantısı öncesi gündem 
dışı konuşan Başkan Semih Dere 
Belediye meclisine ve üyelerine 
çalışmalar hakkında bilgi verdi. 
Başkan Dere konuşmasında 
Denizli Büyükşehir Belediyesi ve 
Başkanı Bülent Nuri Çavuşoğlu ile 
koordineli ve uyumlu bir çalışma 
planı içinde Çivril ve Denizli'ye 
hizmet edeceklerini belirterek 
“Halkın Belediyesi halk için 
çalışıyor. Denizli Büyükşehir 
Belediyesi ve Çivril Belediyesi 
olarak halkımızın hizmetinde 
halkımız için çalışmalarımıza 
başladık” dedi. 

Kasım ayı birinci birleşim birinci 
oturumu Belediye meclis toplantı 

salonunda yapıldı. Kasım ayı meclis 
toplantısı birinci birleşimi öncesi gündem dışı 
konuşan Başkan Semih Dere, Çivril 
Belediyesi ve Denizli Büyükşehir belediyesi 
tarafından Çivril'de devam ettirilen çalışmalar 
hakkında meclis üyelerine bilgi verdi. Başkan 
Dere konuşmasında Kasım ayı içinde yapılan 
etkinlik, faaliyet ve çalışmalar hakkında da 
bilgilendirme yaparak 'aylık faaliyet 
bilgilendirmesi' geleneğini sürdürdü. 
Konuşmasında Saray Mahallesinde başlayan 
ve devam eden yol çalışmasına verdiği 
destek için Denizli Büyükşehir Belediye 
Başkanı Bülent Nuri Çavuşoğlu'na teşekkür 
ederek başlayan Başkan Dere “Çivril ilçe 
merkezinin en büyük ve en eski 
mahallelerinden Saray mahallesinde yol 
yapım çalışmamız başladı. Yıllardır ihmal 
edilen mahallemizin yol çalışmalarına Denizli 
Büyükşehir Belediyemiz ve Başkanımız 
Bülent Nuri Çavuşoğlu'nun destek ve 

yardımları ile başladık. Mahallemiz 
tamamlandığında Çivril'in en modern ve 
güzel mahallelerinden biri olacak” dedi. 

Konuşmasında sosyal demokrat 
belediyeciliğin önemine vurgu yapan Başkan 
Semih Dere “Çivril'de bizim yapacağımız 
proje ve hizmetlerin yanı sıra Denizli 
Büyükşehir Belediyemizle ortak yapacağımız 
projeler var. Denizli Büyükşehir Belediye 
başkanımız Bülent Nuri Çavuşoğlu 

Belediyemizin istediği her destekte yanınızda 
oluyor. Yerel seçimlerden sonra yaptığımız 
planlama sonucu Saray Mahallemizde 
başlattığımız yol çalışmalarında da 
yanımızda oldu ve desteğini esirgemedi. 
Sosyal Belediyecilik düşüncesi ile Çivril başta 
olmak üzere tüm ilçelerin yanında olan 
Denizli Büyükşehir belediye başkanımız 
Bülent Nuri Çavuşoğlu'na teşekkür ederim” 
dedi.

Başkan Dere konuşmasını “CHP 
Belediyeciliği düşüncesi ve sosyal 
belediyecilik mantığı ile hedefimiz Denizli ve 
Çivril'de kalıcı hizmetler yapmak. Çivril'imiz 
için ne gerekiyorsa hizmet ve yatırım için 
çalışacağız. Büyükşehir Belediyemiz ile 
ilçemize yapılacak ortak çalışma ile güzel 
eserler ortaya koymak için gayret edeceğiz” 
diyerek sonlandırdı. // Serap Sofulu 

SEMİH DERE “BÜYÜKŞEHİR BELEDİYE BAŞKANIMIZLA
 ÇİVRİL'E GÜZEL HİZMETLER YAPACAĞIZ”

Kasım Ayı Meclis toplantısında konuşan Çivril Belediye Başkanı Semih Dere 
Saray Mahallesinde yapılan yol çalışmalarında verdiği destek için Denizli 
Büyükşehir Belediye Başkanı Bülent Nuri Çavuşoğlu'na teşekkür etti

Basın mensupları ile bir araya gelen ve 
haftalık gündem değerlendirmesi yapan 
Cumhuriyet Halk Partisi (CHP) İlçe Başkanı 
Bedri Ataş İl danışma kurulu toplantısı ve 
siyasi gündem ile ilgili önemli 
açıklamalarda bulundu. CHP'nin yerel 
seçimlerde büyük bir sorumluluk aldığına 
değinene Başkan Ataş “CHP olarak 31 Mart 
Yerel seçimlerinde Türkiye genelinde 
büyük bir zafer kazandık. Bu zafer CHP'ye 
tarihi ve büyük bir sorumluluk yükledi. Bu 
sorumluluk ile hedeflerimize 
odaklanmalıyız” dedi. 

Değerlendirmesinde Türkiye gündemine dair 
açıklamalarda bulunan CHP İlçe Başkanı 
Bedri Ataş iktidarın uygulamalarını eleştirerek 
31 Mart yerel seçiminde gösterilen başarıdan 
sonra genel iktidarın da mutlaka kazanılması 
gerektiğini kaydetti. Belediyelere atanan 
kayyumların demokrasi ve halk iradesine 
darbe olduğunu belirten Başkan Bedri Ataş 
iktidarın uygulamalarını eleştirerek 31 Mart 
yerel seçiminde gösterilen başarıdan sonra 

genel iktidarın da mutlaka kazanılması 
gerektiğini kaydetti.  İktidarın sopası haline 
gelmiş adaleti kurtarmak için genel iktidarı 
kazanmak zorunda olduklarını ifade eden 
Bedri Ataş, “ülke çapında birçok hukuksuzluk 
adaletsizlik yaşanırken, CHP olarak daha 
dikkatli olmak ve şahsi çıkar ve menfaatleri bir 
kenara bırakmalıyız” dedi. 

“Sorumluluğumuz büyük her 
zamankinden daha çok çalışmalıyız”

Ekonomisi bitmiş, Adalet mekanizması 
iktidarın emrine girmiş, sağlık sistemi sadece 
parası olan hizmet eden bir duruma gelen 

Türkiye'nin yeniden kuruluş ayarlarına 
dönmesi gerektiğini belirten CHP İlçe Başkanı 
Bedri Ataş “bozulmuş ve yerle bir edilmiş bir 
sistem var. Cumhuriyet ve Atatürk'ten 
uzaklaştırılmaya çalışılan bir Türkiye var. Buna 
dur demek zorundayız. Bu düzene dur demek 
ve durdurmak için de önce iktidar olmamız 
gerekiyor. O yüzden iktidar olmak için her 
zamankinden daha çok çalışacağız. CHP ve 
Atatürkçülerin sorumluluğu büyük, onun için 

gerçek CHP'liler daha çok çalışmalı. Bunların 
yaptıkları bir tek şey var. Gazi Mustafa Kemal 
Atatürk'ü, Cumhuriyeti ve Cumhuriyetin 
kazanımlarını unutturmak. Ama bu millet asla 
unutmayacak” diye konuştu.

“Cinayet ve Hukuksuzluk zirvede, Eğitim 
ve Adalet bitmiş durumda”

22 yıllık AKP iktidarında ülkenin eğitim, 
sağlık, hukuk ve güvenlik konularında 
çökmüşlük yaşadığına dikkat çeken CHP İlçe 
Başkanı Bedri Ataş “Ülkenin ekonomisi 
perişan, sınırlardan geçen düzensizler ülkeyi 
kuşatmış. Sağlık sistemi çökmüş durumda, ne 
emekli tedavi olabiliyor ne çalışan. Yeni doğan 
bebekler para için öldürülüyor. Hukuk sistemi 
çökmüş, parası olan, tanıdığı olan hukukun 
üstünde, belediyelere kayyum atanmış halkın 
iradesi yok sayılmış. Bunların döneminde 
ekonomi dip, sağlık dip, adalet dip ama 
yüksek olan bir şey var. Kadın cinayetleri ve 
çocuk istismarında ülkeyi dünyada birinci 
yaptılar” dedi. 

“Halk CHP'ye güvendi. Birlik içinde 
çalışmalıyız”

Ülkenin içinde bulunduğu durumun CHP'ye 
daha fazla sorumluluk yüklediğine dikkat 
çeken CHP İlçe Başkanı Bedri Ataş “halk 
yerel seçimlerde bize güvendi. Ülkenin içinde 
bulunduğu durumdan CHP ile kurtulacağına 
inandı. Çalışmalıyız. Kısır kavgaları, kişisel 
menfaatleri bırakmalıyız. Atatürk'ün izinde 
onun gibi düşünerek sadece millet ve ülke için 
çalışmalıyız. Derman belediyeciliği, sosyal 
demokrat belediyeciliği en güzel haliyle 
göstermeli ve uygulamalıyız. Hedefimiz bu 
olmalı. Hedefimiz genel seçimlerde iktidar 
olmak olmalı. İktidar olmak için de 31 Mart 
yerel seçimlerinde ki gibi bir ve beraberlik 

içinde çalışmalı birbirimize kenetlenmeliyiz” 
dedi. 

Yapılan son anketlerin halkın CHP'ye 
duyduğu güven ve ihtiyacı ortaya koyduğuna 
dikkat çeken CHP Çivril İlçe Başkanı Bedri 
Ataş “son anketler CHP'ye olan güveni bir kez 
daha ortaya koyuyor. Bu güveni boşa 
çıkartmaya hiç kimsenin hakkı yok. CHP 
olarak ülkenin ve halkın geleceği öncelikli 
sorumluluğumuz olmalı” dedi. // Serap Sofulu

CHP'NİN GÜNDEMİ DERMAN 
İl danışma kurulu sonrası değerlendirme yapan CHP İlçe 
Başkanı Bedri Ataş “gündemimiz Çivril'e yapılacak hizmet ve 
projeler. Boş işlere ve kavgaya ayıracak zamanımız yok” dedi.

BELEDİYECİLİK, HİZMET VE PROJELER

112 Acil Sağlık Hizmetleri 
Haftası kapsamında İl 
Ambulans Servisi Başhekimi Dr. 
Gürcan Güven, Başhekim 
Yardımcısı Dr. Erhan Kaya ve İl 
Ambulans Servisi çalışanları 
AABT Leyla Şahin, ATT Şule 
Açıkgöz, Att Tuba Sırmalı, 
Denizli İl Sağlık Müdürü Uz. Dr. 
Berna Öztürk'ü ziyaret etti

Başhekim Dr. Gürcan Güven'in, Denizli'de 
yürütülen Acil Sağlık Hizmetleri çalışmaları 
hakkında bilgi verdiği ziyarette; İl Sağlık 
Müdürü Uz. Dr. Berna Öztürk de tüm 
çalışanlar adına Başhekim Güven ve 
ekibinin Acil Sağlık Hizmetleri Haftasını 
kutladı. Acil sağlık hizmetleri çalışanlarının 
fedakârlıklarla görev yaptıklarını belirten İl 
Sağlık Müdürü Uz. Dr. Berna Öztürk; 
“Hastane öncesi sağlık hizmetlerinin 
sunumunda kritik rol oynayan, 
vatandaşlarımızın hayatı için zamanla 

yarışan ve 7 gün 24 saat büyük bir özveri ile 
çalışarak acil sağlık hizmeti veren sağlık 
çalışanlarımızın 112 Acil Sağlık Hizmetleri 
Haftasını bir kez daha kutluyor, görevlerinde 
başarılar diliyorum” dedi.

İl Ambulans Servisi Başhekimi Dr. Gürcan 
Güven ve İl Ambulans Servisi çalışanları, 
ziyaret sonunda Müdürlük birimlerini 
dolaşarak çalışanlara çiçek dağıtarak, Acil 
Sağlık Hizmetlerinin önemine dikkat çektiler. 
// Mehtap Kayaoğlu

GÜRCAN GÜVEN'DEN SAĞLIK İL MÜDÜRÜ ÖZTÜRK'E ZİYARET
Çivril Belediye önceki dönem başkanı, 112 İl Ambulans Servisi Başhekimi Dr. 
Gürcan Güven,  Sağl ık  İ l  müdürü Berna Özütrk 'ü z iyaret  et t i

YEŞİL ÇİVRİL'E ZORLU DEPLASMAN ÖNCESİ MORAL ZİYARETİ
Hafta sonu karşılaşacağı İzmir spor hazırlıklarını sürdüren Yeşil Çivril Belediyespor'aÇivrilli esnaflardan moral ziyareti
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Çivril'in tekrar yeşil 
kimliğine 
kavuşmasını 

amaçlayan Çivril Belediyesi, 
Ege ve Marmara Çevreci 
Belediyeler Birliğine üye olma 
kararı aldı. Karar meclis 
üyelerinin tamamının desteği 
ve oy birliği ile alındı. 
Belediyeler birliğine katılma 
kararının ardından yapılan 
seçimde CHP'li Belediye 
meclis üyesi Önder Karabulut 
ve Koray Eren, Ege ve 
Marmara Çevreci Belediyeler 
Birliği meclis üyeliğine asıl üye 
olarak seçilirken yedek üye 
olarak CHP'li meclis üyesi 
Mustafa Altıntaş seçildi. 

Gündem maddesinin 
görüşülmesi ve üye seçiminin 
yapılmasının ardından Belediye meclis 
üyelerine bilgi veren Başkan Semih Dere 
Çivril'i yeniden yeşil hale getirmek ve 
daha yaşanabilir daha temiz bir Çivril için 
çalıştıklarını belirterek “hedeflerimiz 
arasında daha temiz daha yeşil ve daha 
yaşanabilir bir Çivril var. Ege ve Marmara 
çevreci Belediyeler Birliğine üye olarak 

bu hedef ve maçımıza ulaşmada önemli bir 
adım atmış oluyoruz. Tüm meclis 
üyelerimizin aldığımız karara destek 
vermesi, kararın oy birliği ile alınması bize 
yapacağımız işlerde ve alacağımız 
kararlarda cesaret veriyor. Hepinize 
teşekkür ederim. Kararın Çivrilimize hayırlı 
olmasını temenni ediyorum. İnsanların 
mutlu ve huzurlu olduğu bir temiz ve 

çevreye saygılı kent oluşturmak 
arzusundayız. Bu üyeliğin belediyemiz 
adına hayırlı olmasını diliyorum. Çevreye 
duyarlı belediyecilik anlayışıyla 
çalışmalarımızı sürdüreceğiz” dedi.

Belediye başkanlarının doğal üye olduğu 
Ege ve Marmara Çevreci Belediyeler Birliği 
tüzüğü uyarınca meclis üyeleri arasından 2 
asıl, 1 yedek üye belirlendi.// Bülent Çakır

DAHA YEŞİL ÇİVRİL İÇİN 
ÇEVRECİ BELEDİYELER BİRLİĞİ'NE ÜYE OLUYOR
Çivril Belediye Meclisi yaptığı oylama ile Ege ve Marmara Çevreci Belediyeler 
Birliğine katılma kararı aldı. Başkan Dere kararın daha yeşil ve çevreci bir Çivril 
için alındığını ifade ederek kararın Çivril için hayırlı olmasını temenni ettiYılın son meclis 

toplantısı Belediye 
Meclis Toplantı 

Salonundan gerçekleşti. 
Semih Dere başkanlığında 
toplanan 2024 yılının son 
meclisi, toplantıda 7 gündem 
maddesini oybirliği ile 
karara bağladı. 

Aralık ayı meclis toplantısının birinci 
birleşimine AK partili meclis üyesi Niyazi 
sağlam mazereti nedeniyle katılmadı. 2 Aralık 
Pazartesi günü saat 14.00'de yapılan ilk 
toplantıda gündem maddeleri ilgili 
komisyonlara havale edildi. 

Meclis Başkanı Semih Dere meclis toplantısı 
öncesi gündem dışı söz alarak Kasım ayı 
içinde yapılan ve devam eden çalışmalar 
hakkında meclis üyelerine bilgi verdi. Başkan 
Dere'nin gündem dışı konuşmasının ardından 
gündem maddelerinin görüşülmesine geçildi.

Aralık ayı meclis gündemine gelen 2024 yılı 
ek bütçe yapılması, belediye bünyesindeki 
bazı araç ve iş makinelerinin kullanım 
hakkının fen İşleri Müdürlüğüne devredilmesi. 
Özdemirci mahallesinde bulunan ve mülkiyeti 
Çivril Belediyesine ait 104,70 metrekare 
arsanın İl Sağlık müdürlüğüne tahsis edilmesi. 
Çivril Belediyesine ait muhtelif mahallerde 
bulunan bazı arsaların satışının yapılması. 

Belediyede görevli 657 sayılı devlet memurları 
kanununa tabi memurların norm kadro 
durumlarından oluşan gündem maddeleri 
yapılan oylama ile ilgili komisyonlara havale 

edildi.
Aralık ayı meclis gündeminde yer alan Ege 

ve Marmara Çevreci Belediyeler Birliğine üye 
olunması gündem maddesi ise yapılan oylama 

ile kabul edildi. 
Aralık ayı meclis toplantısı 5 Aralık 

Perşembe günü yapılan ikinci birleşim ile 
tamamlandı. // Ebru Atar

2024 YILININ SON TOPLANTISI YAPILDI
Çivril Belediyesi Aralık Ayı Meclis Toplantısı yapılan iki birleşim ile 
tamamlandı. 2024 yılının son meclis toplantısının birinci birleşimi 2 Aralık 
Pazartesi günü, ikinci birleşimi ise 5 Aralık Perşembe günü yapılacak

Çivril Belediyesi 
Kasım Ayı 
Meclis toplantısı 

Çivril Belediyesi 
Başkanı Semih Dere 
Başkanlığı'nda 
Belediye Meclis 
toplantı salonunda 
gerçekleşti. 7 gündem 
maddesinin 
görüşüldüğü toplantıda 
Çivril Belediyesi'nin 
Ege ve Marmara 
Çevreci Belediyeler 
Birliği'ne üye olunması 
oy birliği ile kabul 
edildi.

Çivril Belediye Başkanı Semih Dere 3 Aralık 
Dünya Engelliler Günü dolayısıyla özel 
çocuklar ile buluştu. İlçede eğitim veren özel 
eğitim kurumlarını ziyaret eden Başkan Dere, 
öğrenciler ile yakından ilgilenerek, onların 
taleplerini dinledi. 

Ziyaret sırasında yaptığı konuşmada, engelli 

bireylerin topluma kazandırılması ve 
hayatlarını kolaylaştıracak projelerin önemine 
vurgu yapan Çivril Belediye Başkanı Semih 
Dere; “Engelli vatandaşlarımızın hayatını 
kolaylaştırmak ve onları toplumun her 
alanında daha görünür kılmak bizim öncelikli 
görevlerimizden biri. Bu anlamlı gün 

vesilesiyle çocuklarımızın ve ailelerinin 
yanlarında olduğumuzu bir kez daha ifade 
etmek istiyorum. Zorluklara rağmen hayata 
kararlılıkla tutunan özel çocuklarımızın bu 
anlamlı gününü kutluyor, onların hayatlarına 
dokunan fedakar öğretmenlerimize de 
gönülden teşekkür ediyorum.” şeklinde 

konuştu. 
Ziyaret kapsamında öğrencilere çeşitli 

hediyeler takdim eden Başkan Dere, Çivril 
Belediyesi olarak engellilere yönelik sosyal ve 
kültürel çalışmalarıyla onların hayatını 
kolaylaştırmaya devam edeceklerini belirtti. // 
Ebru Atar

BAŞKAN ÖZEL BİREYLERİN MİSAFİRİ OLDU
Çivril Belediye Başkanı Semih Dere, 3 Aralık Dünya Engelliler Günü'nde öğrencilerle bir araya geldi

 Denizli Büyükşehir Belediye Başkanı 
Bülent Nuri Çavuşoğlu, Honaz Belediye 
Başkanı Yüksel Kepenek ile birlikte 
gerçekleştirdiği Kocabaş Kent Lokantası 
açılışında, hayvancılık yapmak isteyen 
girişimcilere yönelik müjde verdi.   

Denizli'de CHP'li belediyeler olarak sosyal 
projeler ve ekonomik desteklerle halkın 
kalınmasına önem verdiklerini kaydeden 
Başkan Çavuşoğlu, “Denizli'de 14 belediye 
başkanımızda hepimizin bir tek tercihi var. O 
da kendilerini değil halkını zenginleştirmek 
için bir yolculuktayız. Umarım bu yolcuğumuz 

daha keyifli bir yere varacak. Biraz önce bir 
kardeşim sordu. Gebe, düve desteği 
verecektin ne oldu diye. Bu ay meclise 
alıyoruz. O desteğin birinci ayağını Denizli 
'den köylere geri dönmek isteyenlerle 
başlayacağız. Denizli'de yaşayan ve köyüne 
gidip hayvancılık yapmak istiyorum diyen 
kardeşlerimize 5 gebe, düve desteği 
başlatacağımızın müjdesini burada açıklamak 
istiyorum” diye konuştu.  

“Her verdiğimizin sözün arkasındayız” diyen 
Başkan Çavuşoğlu, şöyle konuştu: 

“Tarımı ayağa kaldıracağız. Tarımla beraber 
hayvancılığa ayağa kaldıracağız. Tarım 
desteklerimiz başladı. Hayvancılıkta da 
desteklerimiz bulunuyor. Gübre desteği ve 
hayvancılıkla uğraşanlara yem desteği 
veriyoruz. Denizli Büyükşehir Belediyesi 
olarak herkesin yanında olacağımızdan 
kimsenin şüphesi olmasın. İlkokul 
çocuklarımızın desteklerini artırarak 
ilçelerimizin genellerine yayıp ona da 
artıracağımızdan kimsenin şüphesi olmasın. 

Yeni doğan bebeklerimize 'Hoş Geldin Bebek' 
projemizde altın hediyelerimiz devam ediyor. 
Emekli ikramiyesine verdik, su da indirimleri 
gerçekleştirdik. Denizli Büyükşehir Belediye 
olarak aklınıza ne geliyorsa hayvancılıkta, 
tarımda ve turizmde çalışmalara devam 
ediyoruz. Denizli turizmini ayağa kaldırıyoruz. 
Çok kısa zamanda Kaklık Mağaramızı da 
Türkiye'nin herkes tarafından bilinen bir turizm 
destinasyonu haline getireceğiz”//H.Merkezi

Başkan Çavuşoğlu; “Köyüne dönmek isteyene  

5 gebe düve vereceğiz”
Denizli Büyükşehir Belediye Başkanı Bülent Nuri Çavuşoğlu, “Denizli'yi hayvancılıkta, 
tarımda ve turizmde ayağa kaldırmak için çalışmalara devam ediyoruz” dedi

Yaklaşık 40 yıllık fuarcılık tecrübesiyle 
Türkiye'nin en büyük fuar organizatörleri 
arasında yer alan Orion Fuarcılık A.Ş., 
Denizli'de büyük bir fuara daha imza attı. 
Orion Fuarcılık A.Ş., tarım fuarcılığında 
düzenlediği birbirinden önemli fuarların 
yanına bu yıl itibari ile MOTTA Ege 
Motorlu Taşıtlar Fuarı'nı ekledi. 04 Aralık 

2024 tarihinde EGS Park Fuar alanında 
kapılarına ziyarete açan MOTTA, dünya 
devi otomotiv firmalarını Denizli'de 
ağırlıyor. Yaklaşık 40 firma ve 100 marka 
Motta'da en yeni ürünlerini sergiliyor. 
Ziyaretçilerin ilk günü itibariyle yoğun ilgi 
gösterdiği fuar, 08 Aralık 2024 tarihi saat 
21.00'ye kadar ziyaret edilebilecek.

Otomotiv firmalarının en iyi ürünlerini 
tanıttığı fuarda, bir çok aracın lansmanın 
yanı sıra yedek parça ve modifiye parça 
üreticilerinin de en yeni ürünleri 
ziyaretçilerle buluşuyor. Başta Otomobil 

olmak üzere, Otobüs, Panelvan, Otomobil 
aksesuarları, yedek parça gibi birçok 
kategoride binlerce ürünün sergilendiği 
fuar ziyaretçilere geniş bir yelpazede 
seçenek şansı sunuyor.

MOTTA'YA ÖZEL KAMPANYALAR
Dünya devi firmaların, MOTTA Ege 

Motorlu Taşıtlar Fuarı'na özel düzenlediği 

kampanyalar ile en son teknoloji araçlar 
uygun fiyatlar ve büyük indirimlerle 
ziyaretçilere sunuluyor. Ayrıca ziyaretçiler 
fuara özel hazırlanan ödeme planlarıyla, 
en uygun şartlarda araç sahibi olma 
imkanına sahip oluyor.

Motorlu araçlar adına aradığınız her 
şeyi bulabileceğiniz MOTTA Ege Motorlu 
Taşıtlar Fuarı'nı 04-08 Aralık 2024't,t 
12.00 – 21.00 saatleri arasında ziyaret 
etmek için www.mottashow.com adresi 
üzerinden online biletinizi alabilirsiniz. // 
Haber Merkezi

OTOMOTİV DÜNYASINI BULUŞTURAN MOTTA, 

KAPILARINI DENİZLİ'DE AÇTI
MOTTA Ege Motorlu Taşıtlar Fuarı, EGS Park Denizli Fuar Alanı'nda kapılarını 
açtı. 5 gün boyunca otomotiv sektörünün devlerini ağırlayacak MOTTA'da, 
yılın en iyi kampanyaları ve en iyi ürünleri ziyaretçiler ile buluşuyor
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Çivril'in tekrar yeşil 
kimliğine 
kavuşmasını 

amaçlayan Çivril Belediyesi, 
Ege ve Marmara Çevreci 
Belediyeler Birliğine üye olma 
kararı aldı. Karar meclis 
üyelerinin tamamının desteği 
ve oy birliği ile alındı. 
Belediyeler birliğine katılma 
kararının ardından yapılan 
seçimde CHP'li Belediye 
meclis üyesi Önder Karabulut 
ve Koray Eren, Ege ve 
Marmara Çevreci Belediyeler 
Birliği meclis üyeliğine asıl üye 
olarak seçilirken yedek üye 
olarak CHP'li meclis üyesi 
Mustafa Altıntaş seçildi. 

Gündem maddesinin 
görüşülmesi ve üye seçiminin 
yapılmasının ardından Belediye meclis 
üyelerine bilgi veren Başkan Semih Dere 
Çivril'i yeniden yeşil hale getirmek ve 
daha yaşanabilir daha temiz bir Çivril için 
çalıştıklarını belirterek “hedeflerimiz 
arasında daha temiz daha yeşil ve daha 
yaşanabilir bir Çivril var. Ege ve Marmara 
çevreci Belediyeler Birliğine üye olarak 

bu hedef ve maçımıza ulaşmada önemli bir 
adım atmış oluyoruz. Tüm meclis 
üyelerimizin aldığımız karara destek 
vermesi, kararın oy birliği ile alınması bize 
yapacağımız işlerde ve alacağımız 
kararlarda cesaret veriyor. Hepinize 
teşekkür ederim. Kararın Çivrilimize hayırlı 
olmasını temenni ediyorum. İnsanların 
mutlu ve huzurlu olduğu bir temiz ve 

çevreye saygılı kent oluşturmak 
arzusundayız. Bu üyeliğin belediyemiz 
adına hayırlı olmasını diliyorum. Çevreye 
duyarlı belediyecilik anlayışıyla 
çalışmalarımızı sürdüreceğiz” dedi.

Belediye başkanlarının doğal üye olduğu 
Ege ve Marmara Çevreci Belediyeler Birliği 
tüzüğü uyarınca meclis üyeleri arasından 2 
asıl, 1 yedek üye belirlendi.// Bülent Çakır

DAHA YEŞİL ÇİVRİL İÇİN 
ÇEVRECİ BELEDİYELER BİRLİĞİ'NE ÜYE OLUYOR
Çivril Belediye Meclisi yaptığı oylama ile Ege ve Marmara Çevreci Belediyeler 
Birliğine katılma kararı aldı. Başkan Dere kararın daha yeşil ve çevreci bir Çivril 
için alındığını ifade ederek kararın Çivril için hayırlı olmasını temenni ettiYılın son meclis 

toplantısı Belediye 
Meclis Toplantı 

Salonundan gerçekleşti. 
Semih Dere başkanlığında 
toplanan 2024 yılının son 
meclisi, toplantıda 7 gündem 
maddesini oybirliği ile 
karara bağladı. 

Aralık ayı meclis toplantısının birinci 
birleşimine AK partili meclis üyesi Niyazi 
sağlam mazereti nedeniyle katılmadı. 2 Aralık 
Pazartesi günü saat 14.00'de yapılan ilk 
toplantıda gündem maddeleri ilgili 
komisyonlara havale edildi. 

Meclis Başkanı Semih Dere meclis toplantısı 
öncesi gündem dışı söz alarak Kasım ayı 
içinde yapılan ve devam eden çalışmalar 
hakkında meclis üyelerine bilgi verdi. Başkan 
Dere'nin gündem dışı konuşmasının ardından 
gündem maddelerinin görüşülmesine geçildi.

Aralık ayı meclis gündemine gelen 2024 yılı 
ek bütçe yapılması, belediye bünyesindeki 
bazı araç ve iş makinelerinin kullanım 
hakkının fen İşleri Müdürlüğüne devredilmesi. 
Özdemirci mahallesinde bulunan ve mülkiyeti 
Çivril Belediyesine ait 104,70 metrekare 
arsanın İl Sağlık müdürlüğüne tahsis edilmesi. 
Çivril Belediyesine ait muhtelif mahallerde 
bulunan bazı arsaların satışının yapılması. 

Belediyede görevli 657 sayılı devlet memurları 
kanununa tabi memurların norm kadro 
durumlarından oluşan gündem maddeleri 
yapılan oylama ile ilgili komisyonlara havale 

edildi.
Aralık ayı meclis gündeminde yer alan Ege 

ve Marmara Çevreci Belediyeler Birliğine üye 
olunması gündem maddesi ise yapılan oylama 

ile kabul edildi. 
Aralık ayı meclis toplantısı 5 Aralık 

Perşembe günü yapılan ikinci birleşim ile 
tamamlandı. // Ebru Atar

2024 YILININ SON TOPLANTISI YAPILDI
Çivril Belediyesi Aralık Ayı Meclis Toplantısı yapılan iki birleşim ile 
tamamlandı. 2024 yılının son meclis toplantısının birinci birleşimi 2 Aralık 
Pazartesi günü, ikinci birleşimi ise 5 Aralık Perşembe günü yapılacak

Çivril Belediyesi 
Kasım Ayı 
Meclis toplantısı 

Çivril Belediyesi 
Başkanı Semih Dere 
Başkanlığı'nda 
Belediye Meclis 
toplantı salonunda 
gerçekleşti. 7 gündem 
maddesinin 
görüşüldüğü toplantıda 
Çivril Belediyesi'nin 
Ege ve Marmara 
Çevreci Belediyeler 
Birliği'ne üye olunması 
oy birliği ile kabul 
edildi.

Çivril Belediye Başkanı Semih Dere 3 Aralık 
Dünya Engelliler Günü dolayısıyla özel 
çocuklar ile buluştu. İlçede eğitim veren özel 
eğitim kurumlarını ziyaret eden Başkan Dere, 
öğrenciler ile yakından ilgilenerek, onların 
taleplerini dinledi. 

Ziyaret sırasında yaptığı konuşmada, engelli 

bireylerin topluma kazandırılması ve 
hayatlarını kolaylaştıracak projelerin önemine 
vurgu yapan Çivril Belediye Başkanı Semih 
Dere; “Engelli vatandaşlarımızın hayatını 
kolaylaştırmak ve onları toplumun her 
alanında daha görünür kılmak bizim öncelikli 
görevlerimizden biri. Bu anlamlı gün 

vesilesiyle çocuklarımızın ve ailelerinin 
yanlarında olduğumuzu bir kez daha ifade 
etmek istiyorum. Zorluklara rağmen hayata 
kararlılıkla tutunan özel çocuklarımızın bu 
anlamlı gününü kutluyor, onların hayatlarına 
dokunan fedakar öğretmenlerimize de 
gönülden teşekkür ediyorum.” şeklinde 

konuştu. 
Ziyaret kapsamında öğrencilere çeşitli 

hediyeler takdim eden Başkan Dere, Çivril 
Belediyesi olarak engellilere yönelik sosyal ve 
kültürel çalışmalarıyla onların hayatını 
kolaylaştırmaya devam edeceklerini belirtti. // 
Ebru Atar

BAŞKAN ÖZEL BİREYLERİN MİSAFİRİ OLDU
Çivril Belediye Başkanı Semih Dere, 3 Aralık Dünya Engelliler Günü'nde öğrencilerle bir araya geldi

 Denizli Büyükşehir Belediye Başkanı 
Bülent Nuri Çavuşoğlu, Honaz Belediye 
Başkanı Yüksel Kepenek ile birlikte 
gerçekleştirdiği Kocabaş Kent Lokantası 
açılışında, hayvancılık yapmak isteyen 
girişimcilere yönelik müjde verdi.   

Denizli'de CHP'li belediyeler olarak sosyal 
projeler ve ekonomik desteklerle halkın 
kalınmasına önem verdiklerini kaydeden 
Başkan Çavuşoğlu, “Denizli'de 14 belediye 
başkanımızda hepimizin bir tek tercihi var. O 
da kendilerini değil halkını zenginleştirmek 
için bir yolculuktayız. Umarım bu yolcuğumuz 

daha keyifli bir yere varacak. Biraz önce bir 
kardeşim sordu. Gebe, düve desteği 
verecektin ne oldu diye. Bu ay meclise 
alıyoruz. O desteğin birinci ayağını Denizli 
'den köylere geri dönmek isteyenlerle 
başlayacağız. Denizli'de yaşayan ve köyüne 
gidip hayvancılık yapmak istiyorum diyen 
kardeşlerimize 5 gebe, düve desteği 
başlatacağımızın müjdesini burada açıklamak 
istiyorum” diye konuştu.  

“Her verdiğimizin sözün arkasındayız” diyen 
Başkan Çavuşoğlu, şöyle konuştu: 

“Tarımı ayağa kaldıracağız. Tarımla beraber 
hayvancılığa ayağa kaldıracağız. Tarım 
desteklerimiz başladı. Hayvancılıkta da 
desteklerimiz bulunuyor. Gübre desteği ve 
hayvancılıkla uğraşanlara yem desteği 
veriyoruz. Denizli Büyükşehir Belediyesi 
olarak herkesin yanında olacağımızdan 
kimsenin şüphesi olmasın. İlkokul 
çocuklarımızın desteklerini artırarak 
ilçelerimizin genellerine yayıp ona da 
artıracağımızdan kimsenin şüphesi olmasın. 

Yeni doğan bebeklerimize 'Hoş Geldin Bebek' 
projemizde altın hediyelerimiz devam ediyor. 
Emekli ikramiyesine verdik, su da indirimleri 
gerçekleştirdik. Denizli Büyükşehir Belediye 
olarak aklınıza ne geliyorsa hayvancılıkta, 
tarımda ve turizmde çalışmalara devam 
ediyoruz. Denizli turizmini ayağa kaldırıyoruz. 
Çok kısa zamanda Kaklık Mağaramızı da 
Türkiye'nin herkes tarafından bilinen bir turizm 
destinasyonu haline getireceğiz”//H.Merkezi

Başkan Çavuşoğlu; “Köyüne dönmek isteyene  

5 gebe düve vereceğiz”
Denizli Büyükşehir Belediye Başkanı Bülent Nuri Çavuşoğlu, “Denizli'yi hayvancılıkta, 
tarımda ve turizmde ayağa kaldırmak için çalışmalara devam ediyoruz” dedi

Yaklaşık 40 yıllık fuarcılık tecrübesiyle 
Türkiye'nin en büyük fuar organizatörleri 
arasında yer alan Orion Fuarcılık A.Ş., 
Denizli'de büyük bir fuara daha imza attı. 
Orion Fuarcılık A.Ş., tarım fuarcılığında 
düzenlediği birbirinden önemli fuarların 
yanına bu yıl itibari ile MOTTA Ege 
Motorlu Taşıtlar Fuarı'nı ekledi. 04 Aralık 

2024 tarihinde EGS Park Fuar alanında 
kapılarına ziyarete açan MOTTA, dünya 
devi otomotiv firmalarını Denizli'de 
ağırlıyor. Yaklaşık 40 firma ve 100 marka 
Motta'da en yeni ürünlerini sergiliyor. 
Ziyaretçilerin ilk günü itibariyle yoğun ilgi 
gösterdiği fuar, 08 Aralık 2024 tarihi saat 
21.00'ye kadar ziyaret edilebilecek.

Otomotiv firmalarının en iyi ürünlerini 
tanıttığı fuarda, bir çok aracın lansmanın 
yanı sıra yedek parça ve modifiye parça 
üreticilerinin de en yeni ürünleri 
ziyaretçilerle buluşuyor. Başta Otomobil 

olmak üzere, Otobüs, Panelvan, Otomobil 
aksesuarları, yedek parça gibi birçok 
kategoride binlerce ürünün sergilendiği 
fuar ziyaretçilere geniş bir yelpazede 
seçenek şansı sunuyor.

MOTTA'YA ÖZEL KAMPANYALAR
Dünya devi firmaların, MOTTA Ege 

Motorlu Taşıtlar Fuarı'na özel düzenlediği 

kampanyalar ile en son teknoloji araçlar 
uygun fiyatlar ve büyük indirimlerle 
ziyaretçilere sunuluyor. Ayrıca ziyaretçiler 
fuara özel hazırlanan ödeme planlarıyla, 
en uygun şartlarda araç sahibi olma 
imkanına sahip oluyor.

Motorlu araçlar adına aradığınız her 
şeyi bulabileceğiniz MOTTA Ege Motorlu 
Taşıtlar Fuarı'nı 04-08 Aralık 2024't,t 
12.00 – 21.00 saatleri arasında ziyaret 
etmek için www.mottashow.com adresi 
üzerinden online biletinizi alabilirsiniz. // 
Haber Merkezi

OTOMOTİV DÜNYASINI BULUŞTURAN MOTTA, 

KAPILARINI DENİZLİ'DE AÇTI
MOTTA Ege Motorlu Taşıtlar Fuarı, EGS Park Denizli Fuar Alanı'nda kapılarını 
açtı. 5 gün boyunca otomotiv sektörünün devlerini ağırlayacak MOTTA'da, 
yılın en iyi kampanyaları ve en iyi ürünleri ziyaretçiler ile buluşuyor
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Bölgesel Amatör Ligin 
(BAL) 12'nci hafta 
karşılaşmasında 23 

puanlı lider İzmirspor'a konuk 
olacak Yeşil Çivril 
Belediyespor, kritik maç öncesi 
çalışmalarına ara vermeden 
devam ediyor. Ligde 17 puanla 
beşinci sırada yer alan Yeşil 
Çivril Belediyespor'da hedef, 
İzmir deplasmanından 3 puan 
alarak ligin zirvesine biraz daha 
yaklaşmak.

BAL 7'nci grupta mücadele eden Yeşil 
Çivril Belediyespor hafta sonu 
oynayacağı İzmirspor maçı için 
çalışmalarına başladı. Teknik direktör 
Sait Taş idaresinde ilçe stadında devam 
eden antrenmanlarda taktik çalışan 
oyuncular, kondisyon çalışması da 
yapıyor. Takımı İzmirspor maçına 
hazırlayan teknik direktör Sait Taş hafta 
sonu oynanacak maçın önemli olduğuna 
dikkat çekti. 

Lider ile oynanacak maçın önemine 

dikkat çeken teknik direktör Sait Taş 
“Sökespor maçı ve üç puan ile moralimiz 
yerine geldi. Genç ve kaliteli bir takımız. 
İzmirsporu yenecek güçteyiz. 
Çalışmalarımıza başladık. Korku ya da 
çekincemiz yok. Bizi Yenemezler” dedi.  

Sökespor maçının ardından 
çalışmalara başladıklarını ifade eden 
Teknik sorumlu Sait Taş “Yeşil Çivril 
Belediyespor BAL ve 7 grubun en kaliteli 
takımlarından biri. İzmirspor ile ilgili 
hazırlıklarımız devam ediyor. İzmir sporu 
analiz ettik, aksayan yönlerini, 
oyuncularını biliyoruz. Oyuncularımız 
hafta sonuna kadar her yönden hazır 
olacak. Puan olarak onlar lider durumda 
ama ligin en iyi takımlarından biriyiz. 
Kazanarak ligde olduğumuzu 
göstereceğiz” dedi. 

BAL 7'nci grupta, İzmir spor 11'inci 
hafta itibarıyla aldığı 7 galibiyet ,2 
beraberlik ve iki yenilgi ile 23 puanla 
liderliğini sürdürürken Yeşil Çivril 
Belediye spor 5 galibiyet,2 beraberlik ve 
üç yenilgi ile 17 puanla 5'inci sırada yer 
alıyor. // Bülent Çakır 

YEŞİL ÇİVRİL LİDERİ GÖZÜNE KESTİRDİ
Sökespor galibiyeti ile moral bulan Yeşil Çivril Belediyespor 
hafta sonu oynayacağı İzmirspor maçı hazırlıklarına başladı

Toplantıyı değerlendiren Çivril belediye 
başkanı semih dere CHP olarak ekonomi 
başta olmak üzere halkın tüm sorunlarına 
çözüm ve çare aradıklarını belirterek 
“Cumhuriyet Halk Partisi Genel Başkan 
Yardımcılarımız Prof. Dr. Yalçın Karatepe, 
Prof. Dr. Volkan Demir, Özgür Karabat, 
milletvekillerimiz, belediye başkanlarımız 
ve Denizli'mizdeki  iş insanları  ile 'Ekonomi 
ve İş Dünyası Buluşması'nda bir araya 
geldik. Halkımızın ekonomik sorunlarına 
çözüm üretmek için  işbirliği ile 
çalışmalarımızı sürdürüyoruz” dedi. 

Cumhuriyet Halk Partisi Ekonomi heyeti 
Türkiye çapında düzenlediği ziyaretlerini bu 
kez Denizli'de gerçekleştirdi. Ziyaret 
kapsamında Bereketler Toplantı 

Salonu'nda partililer ile ekonomi üzerine 
toplantı gerçekleştirildi. CHP Denizli İl 
Başkanlığı'nın yemek verdiği toplantı 
sonrası basın toplantısı düzenlendi. 
Gerçekleştirilen basın toplantısında CHP 
Genel Başkan yardımcısı Yalçın Karatepe, 
CHP Genel Başkanı Volkan Demir, CHP 
Denizli Milletvekili Şeref Arpacı, CHP 
Yalova Milletvekili Tahsin Becan, CHP 
Kocaeli Milletvekili Nail Çiler, CHP Bolu 
Milletvekili Türker Ateş, CHP Tekirdağ 
Milletvekili İlhami Özcan Aygün, CHP 
Denizli İl Başkanı Ali Osman Horzum ve 
partililer katıldı.

Basın toplantısı CHP Denizli İl Başkanı 
Ali Osman Horzum'un konuşması ile 
başladı. İl Başkanı Horzum, “Bugün 
düzenlediğimiz bu toplantıda yeni bir 
ekonomik program sunmak adına bir 
çalışma gerçekleştiriyoruz. Toplantımızda 
Tüccarlarımızın, işverenlerimizi, 

çiftçilerimizin esnaf odalarımızın, emek 
örgütlerimizin, akademik odalarımızın 
görüş ve önerileri doğrultusunda bir 
ekonomik program hazırlayacağız. Bu 
konuda da önümüzdeki günlerde bunun 
raporunu sizlere sunacağız” diye konuştu.

'EKONOMİDE ATILAN ADIMLAR 
DENİZLİ'DE KİMSEYE ÇARE OLAMAMIŞ'

Gerçekleştirilen toplantıda 
Cumhurbaşkanlığı hükümet sistemine 
geçilmesi ile birlikte ortaya çıkan ekonomik 
sorunlar değerlendirildi. Basın 
toplantısında konuşan CHP Genel Başkan 
Yardımcısı Yalçın Karatepe, “Biz bir sonraki 
seçimde iktidar olacağına samimi olarak 

inanan Cumhuriyet Halk Partisi'nin 
ekonomi kadroları olarak yurdu karış karış 
dolaşıyoruz. Değişik illere bölgelere 
gidiyoruz. Hem iş dünyasının hem 
vatandaşlarımızın sorunlarını yerinde 
dinleyip bunlara yönelik düşüncelerimizi 
paylaşıyoruz. Bildiğiniz üzere, Türkiye 
ekonomisi çok zor bir dönemden geçiyor. 
Ekonomik programın yarattığı sonuçları her 
alanda görüyoruz. Son açıklanan büyüme 
rakamlarına baktığımızda teknik olarak 
resesyona girdiğini görebiliyoruz. Yani 
Türkiye ekonomisi hızlı bir biçimde 
yavaşlıyor. Ekonomi hızla yavaşlarken 
diğer alanlarda da yavaşlıyor mu diye 
baktığımızda orada da bir iyileştirme 
olmadığı görülüyor. Enflasyon rakamlarına 

da baktığımızda yeni ekonomi ekibinin son 
1 buçuk yıldır yaptıklarına rağmen 
enflasyonda ciddi bir düşüş olmadığını 
görüyoruz. Düzeleceğine dair de bir emare 
olmadığını da görüyoruz. Bu şekilde bu 
süreç insanlarımızı zor süreçlere 
soktuğunu görebiliyoruz. Biz bu sabah 
gerçekleştirdiğimiz toplantıda Denizli'de 
sanayicilerin ve vatandaşların sorunlarını 
dinledik. Diğer kentlerde duyduklarımızdan 
farklı bir yer duymadık. Denizli önemli bir 
kentimiz. Gerçekleştirdiği ihracatla 
ekonomimize katkı sağlayan önemli bir 
kentimiz. Ekonomide atılan adımlar 
Denizli'de de kimseye çare olamamış” 
ifadelerini kullandı.

'ASGARİ ÜCRET RAKAMINDAN ALAN 
DA VEREN DE MEMNUN DEĞİL'

Toplantıya katılan toplantı ile ilgili 
açıklamalarda bulunan CHP Genel Başkan 
Yardımcısı Volkan Demir “Bugün burada 

sanayi, ticaret ve ekonomi dünyası ile bir 
araya geldik. Yazmakta olduğumuz 
ekonomik programımızın temel ilkelerini 
toplantımızda paylaştık. Bu temel ilkeleri 
halkçı, adil paylaşımı önceleyen ve refahla 
vatandaşı buluşturan, kamu ve özel 
sektörün rolünün yeniden tanımlanmaya ve 
ülkenin birinci önceliği olan 
demokratikleşme anlamında hukuk ve 
adalet sisteminin yeniden tesis edilmesine 
olan ihtiyacı olan ilkelerimizi paylaştık. 
Denizli'deki ekonomi paydaşlarının 
önerilerini dinledik. Günümüzde yürürlükte 
olan gümrük birliği anlaşmasının eskide 
kaldığını, ihracatçılar için bu anlaşmanın 

revize edilmesi gerektiğini konuştuk. 
İhracatçının vatandaşın üreticinin yüksek 
faiz, yüksek kur ve enflasyon sarmalında 
sıkıştığını gördük. Bu sarmaldan çıkış yolu 
aradıklarını ifade ettiler. Ancak şu anki 
ekonomi programı ile çıkış yolu 
bulamıyorlar. Bu işçi çalıştıran işverenler 
2025 yılı için önlerini göremiyorlar. 
Ekonomi dünyasının birinci sorunun 
belirsizlik olduğu ortaya çıkıyor. Emeğin en 
çok enflasyonla maruz kaldığı asgari ücretli 
için de en düşük rakamın 30 bin lira olması 
gerektiğini ifade ettik. Barınma, gıda ve 
ulaşım. Bunları düşünce fiyatın bu rakam 
olmalı. Bu konuda şu anki ücretler 
düşündüğünde alanı da vereni de memnun 
etmeyen durumlar var. Bu konuda da 
asgari ücret desteği için de bir çalışma 
yapılmalı diye düşünüyoruz” ifadelerini 
kullandı.

'PARLAMENTER SİSTEME DÖNÜŞ 
ŞART'

CHP Tekirdağ Milletvekili İlhami Özcan 
Aygün ise, sorulan bir soru üzerine 
parlamenter sisteme dönüş ile ilgili 
görüşlerini ifade etti. Milletvekili Aygün, 
“Bugünkü sistemde parlamentonun hiçbir 
hükmü kalmamıştır. Önergeler veriyor 
arkadaşlarımız, maalesef Cumhur ittifakı 
ortakları tarafından önergelerin hepsi geri 
dönüyor. Hatta şunu söylemekte de fayda 
var parlamento yoksa bütçe görüşmeleri 
için de değişen bir şey yok. Bu sebeple bu 
sistemin bir anda bitmesi gerekiyor. 
Parlamenter sisteme dönmemiz lazım ki, 
bizler de sizlerin vermiş olduğunuz vergileri 
denetleyebilmemiz lazım. En önce 
yapılması gereken bir seçim ve seçimle 
beraber de parlamenter sisteme geri dönüş 
gerekiyor” diye konuştu. //Ebru Atar

CHP Denizli'de 'Var Bir Çaresi' toplantısı Düzenledi 
CHP'nin ekonomi politikalarını anlatmak için başlatılan ekonomi turu kapsamında Denizli'yi ziyaret eden CHP ekonomi heyeti, Bereketler Toplantı 
Salonu'nda toplantı gerçekleştirdi. Toplantıya CHP Çivril İlçe Başkanı Bedri Ataş ile Çivril Belediye Başkanı Semih Dere'de katıldı

Çivril'in sevilen çocuk doktoru, hayırsever 
İlhan Ekse tarafından yapımı üstlenilen ve 
Çivril'e kazandırılan Meral Anaokulu, 3 – 4 ve 
beş yaş sınıfları ile eğitime başlıyor. Kasım 
ayında başlayan kayıtlarda okul kaydını 
yaptıran öğrencilerin 9 Aralık Pazartesi 
gününden itibaren okulda eğitim göreceği 
ifade edildi. 

2023 yılında İl Milli Eğitim Müdürlüğü ve 
Doktor İlhan Ekse arasından Denizli 
Valiliğinde imzalanan protokol ile yapımına 
başlanan Merak Anaokulu inşaat ve 
tefrişatının bitmesinin ardından Çivril İlçe Milli 
eğitim müdürlüğüne devredildi. Devir ve kabul 
işlemlerinin ardından okulda görevlendirme ve 
atama yapan İlçe Milli Eğitim müdürlüğü 
alınan kayırlardan sonra Aralık ayında okulda 
eğitimin başlayacağını duyurdu. 

Okulun kurucu müdürü olarak atanan Gökçe 

Gürcan kayıtların tamamlanması ile okulun 
eğitime başlamasının önünde bir engel 
kalmadığını belirtti. Müdür Gökçe Gürcan 
yaptığı bilgilendirmede “Meral Anaokulu olarak 
Ekim ayında öğrenci kayıtlarımıza başladık. 3- 
4 ve beş grubunda öğrenci kayıtlarımız yeteli 
sayıya ulaştı. 9 Aralık 2024 Pazartesi günü 
sınıflarımız eğitime başlıyor. Okulumuzun fiziki 
ve ekipman olarak hiçbir eksiği kalmadı. 
Çivril'in en yeni en modern anaokulu olarak 
öğrencilerimiz ve velilerimizin hizmetindeyiz” 
dedi. 

2023 yılında imzalanan protokolün ardından 
yapımın başlanan Meral Anaokulu 200 
öğrenci kapasitesi ile Çivril'in en büyük ve 
donanımlı anaokulları arasında yerini aldı.

Okul, 3 – 4 ve 5 yaş öğrencilerine sabah ve 
öğleden sonra olmak üzere ikili eğitim verecek 
şekilde tasarlandı. // Serap Sofulu 

MERAL ANAOKULUNDA DERS ZİLİ ÇALIYOR
Hayırsever İlhan Ekse tarafından yaptırılan Meral Anaokulu eğitime başlıyor. Okulun işlemlerinin 
tamamlanmasının ardından 9 Aralık Pazartesi günü ilk ders zili ile eğitime başlayacağı bildirildi

3 gün boyunca devam edecek 
fuarla ilgili değerlendirmelerde 
bulunan DENİB Başkanı Hüseyin 
Memişoğlu şunları söyledi: 

“Yalnızca Türkmenistan değil tüm 
Orta Asya için önem arz eden 11. 
Türkmenistan Türk İhraç Ürünleri 
Fuarı'nda DENİB info standıyla 
yerimizi aldık. Denizli ihracatının en 
belirgin özelliği olan sektör çeşitliliği 
ile ilimizi dünyanın her bölgesinde 
temsil etmeye devam ediyoruz. 
2024 yılının bitmesine bir ay kaldı. 
11 ayda ilimizin ihracat rakamı 
yüzde 5 oranında artışla 4 milyar 
doların üzerinde çıktı. İhracatımızı artırmak 
ve bu artışı sürdürülebilir kılmak için mevcut 
pazarlarımızda rekabet gücümüzü 
korumamız ve pazar çeşitliliğimizi 
artırmamız gerekiyor. Bu nedenle, dünyanın 
her yerinde düzenlenen fuarlarda yer alıyor, 
üyelerimizi fuar katılımı için teşvik ediyoruz" 
dedi.  

 Denizli'den Türkmenistan'a 2023 yılında 
5,3 milyon dolar değerinde ihracat 
gerçekleştirildiğini açıklayan Memişoğlu, 
"2024 yılı Ocak-Kasım döneminde ise 
ilimizden Türkmenistan'a yapılan ihracat 2,8 
milyon dolar oldu. Makine ve aksamları 
sektörü ilimizden Türkmenistan'a yapılan 
ihracatta yüzde 35'lik bir paya sahip. 

Ardından gelen kimyevi maddeler sektörü 
Denizli'den Türkmenistan'a ihracatta yüzde 
30, demir ve demir dışı metaller yüzde 21, 
elektrik-elektronik sektörü ise yüzde 8 
oranında pay alıyor. İlimizden 
Türkmenistan'a yapılan ihracat ürün 
bazında değerlendirildiğinde; tarım ve 
ormancılıkta kullanılan makineler, bakır 
örme halatlar, tutkal, yük kaldırma 
makineleri, kablolar gibi ihraç ürünlerinin ön 
plana çıktığını görüyoruz. Yine yumurta ve 
işlenmiş mermer ihracatında da önemli bir 
potansiyelimiz var. Bu sene 11. kez 
kapılarını açan Türkmenistan Türk İhraç 
Ürünleri Fuarı'nın hayırlı olmasını ve tüm 
katılımcılar için verimli geçmesini diliyorum” 
şeklinde konuştu. //Haber Merkezi

Denizli 11. Türkmenistan Türk 
İhraç Ürünleri Fuarında tanıtılıyor 

Denizli İhracatçılar Birliği, 4-6 Aralık 2024 tarihleri arasında Aşkabat'ta düzenlenecek 
olan 11. Türkmenistan Türk İhraç Ürünleri Fuarına info stand ile ka�lım sağlıyor
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puanlı lider İzmirspor'a konuk 
olacak Yeşil Çivril 
Belediyespor, kritik maç öncesi 
çalışmalarına ara vermeden 
devam ediyor. Ligde 17 puanla 
beşinci sırada yer alan Yeşil 
Çivril Belediyespor'da hedef, 
İzmir deplasmanından 3 puan 
alarak ligin zirvesine biraz daha 
yaklaşmak.

BAL 7'nci grupta mücadele eden Yeşil 
Çivril Belediyespor hafta sonu 
oynayacağı İzmirspor maçı için 
çalışmalarına başladı. Teknik direktör 
Sait Taş idaresinde ilçe stadında devam 
eden antrenmanlarda taktik çalışan 
oyuncular, kondisyon çalışması da 
yapıyor. Takımı İzmirspor maçına 
hazırlayan teknik direktör Sait Taş hafta 
sonu oynanacak maçın önemli olduğuna 
dikkat çekti. 

Lider ile oynanacak maçın önemine 

dikkat çeken teknik direktör Sait Taş 
“Sökespor maçı ve üç puan ile moralimiz 
yerine geldi. Genç ve kaliteli bir takımız. 
İzmirsporu yenecek güçteyiz. 
Çalışmalarımıza başladık. Korku ya da 
çekincemiz yok. Bizi Yenemezler” dedi.  

Sökespor maçının ardından 
çalışmalara başladıklarını ifade eden 
Teknik sorumlu Sait Taş “Yeşil Çivril 
Belediyespor BAL ve 7 grubun en kaliteli 
takımlarından biri. İzmirspor ile ilgili 
hazırlıklarımız devam ediyor. İzmir sporu 
analiz ettik, aksayan yönlerini, 
oyuncularını biliyoruz. Oyuncularımız 
hafta sonuna kadar her yönden hazır 
olacak. Puan olarak onlar lider durumda 
ama ligin en iyi takımlarından biriyiz. 
Kazanarak ligde olduğumuzu 
göstereceğiz” dedi. 

BAL 7'nci grupta, İzmir spor 11'inci 
hafta itibarıyla aldığı 7 galibiyet ,2 
beraberlik ve iki yenilgi ile 23 puanla 
liderliğini sürdürürken Yeşil Çivril 
Belediye spor 5 galibiyet,2 beraberlik ve 
üç yenilgi ile 17 puanla 5'inci sırada yer 
alıyor. // Bülent Çakır 

YEŞİL ÇİVRİL LİDERİ GÖZÜNE KESTİRDİ
Sökespor galibiyeti ile moral bulan Yeşil Çivril Belediyespor 
hafta sonu oynayacağı İzmirspor maçı hazırlıklarına başladı

Toplantıyı değerlendiren Çivril belediye 
başkanı semih dere CHP olarak ekonomi 
başta olmak üzere halkın tüm sorunlarına 
çözüm ve çare aradıklarını belirterek 
“Cumhuriyet Halk Partisi Genel Başkan 
Yardımcılarımız Prof. Dr. Yalçın Karatepe, 
Prof. Dr. Volkan Demir, Özgür Karabat, 
milletvekillerimiz, belediye başkanlarımız 
ve Denizli'mizdeki  iş insanları  ile 'Ekonomi 
ve İş Dünyası Buluşması'nda bir araya 
geldik. Halkımızın ekonomik sorunlarına 
çözüm üretmek için  işbirliği ile 
çalışmalarımızı sürdürüyoruz” dedi. 

Cumhuriyet Halk Partisi Ekonomi heyeti 
Türkiye çapında düzenlediği ziyaretlerini bu 
kez Denizli'de gerçekleştirdi. Ziyaret 
kapsamında Bereketler Toplantı 

Salonu'nda partililer ile ekonomi üzerine 
toplantı gerçekleştirildi. CHP Denizli İl 
Başkanlığı'nın yemek verdiği toplantı 
sonrası basın toplantısı düzenlendi. 
Gerçekleştirilen basın toplantısında CHP 
Genel Başkan yardımcısı Yalçın Karatepe, 
CHP Genel Başkanı Volkan Demir, CHP 
Denizli Milletvekili Şeref Arpacı, CHP 
Yalova Milletvekili Tahsin Becan, CHP 
Kocaeli Milletvekili Nail Çiler, CHP Bolu 
Milletvekili Türker Ateş, CHP Tekirdağ 
Milletvekili İlhami Özcan Aygün, CHP 
Denizli İl Başkanı Ali Osman Horzum ve 
partililer katıldı.

Basın toplantısı CHP Denizli İl Başkanı 
Ali Osman Horzum'un konuşması ile 
başladı. İl Başkanı Horzum, “Bugün 
düzenlediğimiz bu toplantıda yeni bir 
ekonomik program sunmak adına bir 
çalışma gerçekleştiriyoruz. Toplantımızda 
Tüccarlarımızın, işverenlerimizi, 

çiftçilerimizin esnaf odalarımızın, emek 
örgütlerimizin, akademik odalarımızın 
görüş ve önerileri doğrultusunda bir 
ekonomik program hazırlayacağız. Bu 
konuda da önümüzdeki günlerde bunun 
raporunu sizlere sunacağız” diye konuştu.

'EKONOMİDE ATILAN ADIMLAR 
DENİZLİ'DE KİMSEYE ÇARE OLAMAMIŞ'

Gerçekleştirilen toplantıda 
Cumhurbaşkanlığı hükümet sistemine 
geçilmesi ile birlikte ortaya çıkan ekonomik 
sorunlar değerlendirildi. Basın 
toplantısında konuşan CHP Genel Başkan 
Yardımcısı Yalçın Karatepe, “Biz bir sonraki 
seçimde iktidar olacağına samimi olarak 

inanan Cumhuriyet Halk Partisi'nin 
ekonomi kadroları olarak yurdu karış karış 
dolaşıyoruz. Değişik illere bölgelere 
gidiyoruz. Hem iş dünyasının hem 
vatandaşlarımızın sorunlarını yerinde 
dinleyip bunlara yönelik düşüncelerimizi 
paylaşıyoruz. Bildiğiniz üzere, Türkiye 
ekonomisi çok zor bir dönemden geçiyor. 
Ekonomik programın yarattığı sonuçları her 
alanda görüyoruz. Son açıklanan büyüme 
rakamlarına baktığımızda teknik olarak 
resesyona girdiğini görebiliyoruz. Yani 
Türkiye ekonomisi hızlı bir biçimde 
yavaşlıyor. Ekonomi hızla yavaşlarken 
diğer alanlarda da yavaşlıyor mu diye 
baktığımızda orada da bir iyileştirme 
olmadığı görülüyor. Enflasyon rakamlarına 

da baktığımızda yeni ekonomi ekibinin son 
1 buçuk yıldır yaptıklarına rağmen 
enflasyonda ciddi bir düşüş olmadığını 
görüyoruz. Düzeleceğine dair de bir emare 
olmadığını da görüyoruz. Bu şekilde bu 
süreç insanlarımızı zor süreçlere 
soktuğunu görebiliyoruz. Biz bu sabah 
gerçekleştirdiğimiz toplantıda Denizli'de 
sanayicilerin ve vatandaşların sorunlarını 
dinledik. Diğer kentlerde duyduklarımızdan 
farklı bir yer duymadık. Denizli önemli bir 
kentimiz. Gerçekleştirdiği ihracatla 
ekonomimize katkı sağlayan önemli bir 
kentimiz. Ekonomide atılan adımlar 
Denizli'de de kimseye çare olamamış” 
ifadelerini kullandı.

'ASGARİ ÜCRET RAKAMINDAN ALAN 
DA VEREN DE MEMNUN DEĞİL'

Toplantıya katılan toplantı ile ilgili 
açıklamalarda bulunan CHP Genel Başkan 
Yardımcısı Volkan Demir “Bugün burada 

sanayi, ticaret ve ekonomi dünyası ile bir 
araya geldik. Yazmakta olduğumuz 
ekonomik programımızın temel ilkelerini 
toplantımızda paylaştık. Bu temel ilkeleri 
halkçı, adil paylaşımı önceleyen ve refahla 
vatandaşı buluşturan, kamu ve özel 
sektörün rolünün yeniden tanımlanmaya ve 
ülkenin birinci önceliği olan 
demokratikleşme anlamında hukuk ve 
adalet sisteminin yeniden tesis edilmesine 
olan ihtiyacı olan ilkelerimizi paylaştık. 
Denizli'deki ekonomi paydaşlarının 
önerilerini dinledik. Günümüzde yürürlükte 
olan gümrük birliği anlaşmasının eskide 
kaldığını, ihracatçılar için bu anlaşmanın 

revize edilmesi gerektiğini konuştuk. 
İhracatçının vatandaşın üreticinin yüksek 
faiz, yüksek kur ve enflasyon sarmalında 
sıkıştığını gördük. Bu sarmaldan çıkış yolu 
aradıklarını ifade ettiler. Ancak şu anki 
ekonomi programı ile çıkış yolu 
bulamıyorlar. Bu işçi çalıştıran işverenler 
2025 yılı için önlerini göremiyorlar. 
Ekonomi dünyasının birinci sorunun 
belirsizlik olduğu ortaya çıkıyor. Emeğin en 
çok enflasyonla maruz kaldığı asgari ücretli 
için de en düşük rakamın 30 bin lira olması 
gerektiğini ifade ettik. Barınma, gıda ve 
ulaşım. Bunları düşünce fiyatın bu rakam 
olmalı. Bu konuda şu anki ücretler 
düşündüğünde alanı da vereni de memnun 
etmeyen durumlar var. Bu konuda da 
asgari ücret desteği için de bir çalışma 
yapılmalı diye düşünüyoruz” ifadelerini 
kullandı.

'PARLAMENTER SİSTEME DÖNÜŞ 
ŞART'

CHP Tekirdağ Milletvekili İlhami Özcan 
Aygün ise, sorulan bir soru üzerine 
parlamenter sisteme dönüş ile ilgili 
görüşlerini ifade etti. Milletvekili Aygün, 
“Bugünkü sistemde parlamentonun hiçbir 
hükmü kalmamıştır. Önergeler veriyor 
arkadaşlarımız, maalesef Cumhur ittifakı 
ortakları tarafından önergelerin hepsi geri 
dönüyor. Hatta şunu söylemekte de fayda 
var parlamento yoksa bütçe görüşmeleri 
için de değişen bir şey yok. Bu sebeple bu 
sistemin bir anda bitmesi gerekiyor. 
Parlamenter sisteme dönmemiz lazım ki, 
bizler de sizlerin vermiş olduğunuz vergileri 
denetleyebilmemiz lazım. En önce 
yapılması gereken bir seçim ve seçimle 
beraber de parlamenter sisteme geri dönüş 
gerekiyor” diye konuştu. //Ebru Atar

CHP Denizli'de 'Var Bir Çaresi' toplantısı Düzenledi 
CHP'nin ekonomi politikalarını anlatmak için başlatılan ekonomi turu kapsamında Denizli'yi ziyaret eden CHP ekonomi heyeti, Bereketler Toplantı 
Salonu'nda toplantı gerçekleştirdi. Toplantıya CHP Çivril İlçe Başkanı Bedri Ataş ile Çivril Belediye Başkanı Semih Dere'de katıldı

Çivril'in sevilen çocuk doktoru, hayırsever 
İlhan Ekse tarafından yapımı üstlenilen ve 
Çivril'e kazandırılan Meral Anaokulu, 3 – 4 ve 
beş yaş sınıfları ile eğitime başlıyor. Kasım 
ayında başlayan kayıtlarda okul kaydını 
yaptıran öğrencilerin 9 Aralık Pazartesi 
gününden itibaren okulda eğitim göreceği 
ifade edildi. 

2023 yılında İl Milli Eğitim Müdürlüğü ve 
Doktor İlhan Ekse arasından Denizli 
Valiliğinde imzalanan protokol ile yapımına 
başlanan Merak Anaokulu inşaat ve 
tefrişatının bitmesinin ardından Çivril İlçe Milli 
eğitim müdürlüğüne devredildi. Devir ve kabul 
işlemlerinin ardından okulda görevlendirme ve 
atama yapan İlçe Milli Eğitim müdürlüğü 
alınan kayırlardan sonra Aralık ayında okulda 
eğitimin başlayacağını duyurdu. 

Okulun kurucu müdürü olarak atanan Gökçe 

Gürcan kayıtların tamamlanması ile okulun 
eğitime başlamasının önünde bir engel 
kalmadığını belirtti. Müdür Gökçe Gürcan 
yaptığı bilgilendirmede “Meral Anaokulu olarak 
Ekim ayında öğrenci kayıtlarımıza başladık. 3- 
4 ve beş grubunda öğrenci kayıtlarımız yeteli 
sayıya ulaştı. 9 Aralık 2024 Pazartesi günü 
sınıflarımız eğitime başlıyor. Okulumuzun fiziki 
ve ekipman olarak hiçbir eksiği kalmadı. 
Çivril'in en yeni en modern anaokulu olarak 
öğrencilerimiz ve velilerimizin hizmetindeyiz” 
dedi. 

2023 yılında imzalanan protokolün ardından 
yapımın başlanan Meral Anaokulu 200 
öğrenci kapasitesi ile Çivril'in en büyük ve 
donanımlı anaokulları arasında yerini aldı.

Okul, 3 – 4 ve 5 yaş öğrencilerine sabah ve 
öğleden sonra olmak üzere ikili eğitim verecek 
şekilde tasarlandı. // Serap Sofulu 

MERAL ANAOKULUNDA DERS ZİLİ ÇALIYOR
Hayırsever İlhan Ekse tarafından yaptırılan Meral Anaokulu eğitime başlıyor. Okulun işlemlerinin 
tamamlanmasının ardından 9 Aralık Pazartesi günü ilk ders zili ile eğitime başlayacağı bildirildi

3 gün boyunca devam edecek 
fuarla ilgili değerlendirmelerde 
bulunan DENİB Başkanı Hüseyin 
Memişoğlu şunları söyledi: 

“Yalnızca Türkmenistan değil tüm 
Orta Asya için önem arz eden 11. 
Türkmenistan Türk İhraç Ürünleri 
Fuarı'nda DENİB info standıyla 
yerimizi aldık. Denizli ihracatının en 
belirgin özelliği olan sektör çeşitliliği 
ile ilimizi dünyanın her bölgesinde 
temsil etmeye devam ediyoruz. 
2024 yılının bitmesine bir ay kaldı. 
11 ayda ilimizin ihracat rakamı 
yüzde 5 oranında artışla 4 milyar 
doların üzerinde çıktı. İhracatımızı artırmak 
ve bu artışı sürdürülebilir kılmak için mevcut 
pazarlarımızda rekabet gücümüzü 
korumamız ve pazar çeşitliliğimizi 
artırmamız gerekiyor. Bu nedenle, dünyanın 
her yerinde düzenlenen fuarlarda yer alıyor, 
üyelerimizi fuar katılımı için teşvik ediyoruz" 
dedi.  

 Denizli'den Türkmenistan'a 2023 yılında 
5,3 milyon dolar değerinde ihracat 
gerçekleştirildiğini açıklayan Memişoğlu, 
"2024 yılı Ocak-Kasım döneminde ise 
ilimizden Türkmenistan'a yapılan ihracat 2,8 
milyon dolar oldu. Makine ve aksamları 
sektörü ilimizden Türkmenistan'a yapılan 
ihracatta yüzde 35'lik bir paya sahip. 

Ardından gelen kimyevi maddeler sektörü 
Denizli'den Türkmenistan'a ihracatta yüzde 
30, demir ve demir dışı metaller yüzde 21, 
elektrik-elektronik sektörü ise yüzde 8 
oranında pay alıyor. İlimizden 
Türkmenistan'a yapılan ihracat ürün 
bazında değerlendirildiğinde; tarım ve 
ormancılıkta kullanılan makineler, bakır 
örme halatlar, tutkal, yük kaldırma 
makineleri, kablolar gibi ihraç ürünlerinin ön 
plana çıktığını görüyoruz. Yine yumurta ve 
işlenmiş mermer ihracatında da önemli bir 
potansiyelimiz var. Bu sene 11. kez 
kapılarını açan Türkmenistan Türk İhraç 
Ürünleri Fuarı'nın hayırlı olmasını ve tüm 
katılımcılar için verimli geçmesini diliyorum” 
şeklinde konuştu. //Haber Merkezi

Denizli 11. Türkmenistan Türk 
İhraç Ürünleri Fuarında tanıtılıyor 

Denizli İhracatçılar Birliği, 4-6 Aralık 2024 tarihleri arasında Aşkabat'ta düzenlenecek 
olan 11. Türkmenistan Türk İhraç Ürünleri Fuarına info stand ile ka�lım sağlıyor
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Denizli OSB Yöne�m 
Kurulu, Pamukkale 
Üniversitesi (PAÜ) Rektörü 
Prof. Dr. Ahmet Kutluhan, 
PAÜ Merkez Müdürü Prof. 
Dr. Onur Birsen, Müdür 
Yardımcısı Prof. Dr. 
Mustafa Çelik ve PAÜ 
Üniversite Hastanesi Baş 

Müdürü Serhan 
Keserlioğlu, PAÜ OSB 
Polikliniği'nde 
incelemelerde bulundu.

Ziyare�e, bölge ve kent için sağlık alanında 
büyük bir katkı sağlaması beklenen 
"Ameliyathane Projesi"nin detayları ele alındı.

Denizli OSB Yöne�m Kurulu Başkanı Derya 
Baltalı, Yöne�m Kurulu Başkan Vekilleri Selim 
Yaymanoğlu, Osman Uğurlu, Yöne�m Kurulu 
ÜyeleriCemalcan Sirkeci ve Mehmet Çalışkan ile 

Bölge Müdürü Ahmet Taş'ın ka�lımıyla 
gerçekleşen ziyare�e, PAÜ OSB Polikliniği'ne 
kazandırılması planlanan yeni ameliyathaneler ve 
polikliniğin daha donanımlı hale ge�rilmesi için 
yapılması öngörülen iyileş�rmeler görüşüldü. Bu 
gelişmelerin, bölge ve şehir için önemli bir sağlık 
hizme� sunacağı belir�lerek, projelerin detayları 
üzerinde duruldu.

“PAÜ OSB SEMT POLİKLİNİĞİMİZİ TAM 
DONANIMLI HALE GETİRECEĞİZ”

Rektör Prof. Dr. Ahmet Kutluhan, “Denizli OSB 
Yöne�mi'ne göreve gelmelerinin ardından 
gerçekleş�rdiğimiz ilk ziyare�e Değerli 
Başkanımız Derya Bey, bizlere ameliyathane 
projesinden söz etmiş, projenin Bölgeye ve 
şehrimize büyük bir katkı sunacağını, önemli bir 
ih�yacı karşılayacağını vurgulamış�. Proje ile ilgili 
fikir alışverişinde bulunmak, incelemeler yapmak 
üzere yeniden bir araya geldik. Oluşturacağımız 
ameliyathaneler ile PAÜ OSB Semt Polikliniğimizi 
tam donanımlı hale ge�rirken, sağlık hizmetlerine 
erişim konusunda çıtayı daha yukarı taşımış 
olacağız. Göz, KBB ve mikrocerrahi alanlarında 
gerçekleşebilecek ameliyatlar ile uzmanlaşacak 
olan hastanemiz, acil müdahale imkanı da 

sunmuş olacak” dedi. 
“SANAYİCİLERİMİZE VE BÖLGE HALKIMIZA DEV 

HİZMET”
Denizli OSB ve Pamukkale Üniversitesi 

arasındaki güçlü işbirliği ile ciddi bir sağlık 
hamlesi gerçekleşeceğini belirten Başkan Derya 
Baltalı, “Yöne�m Kurulumuzla birlikte Bölgemizde 
hayata geçirmeyi hedeflediğimiz projelerin 
başında gelen “Ameliyathane Projesi” ile sadece 
sanayicilerimize ve çalışanlarımıza değil, bölge 
halkına, ken�mize, çevre illerimize de sağlık 
alanında dev bir hizme� sunmuş olacağız. 
Üniversitemizle birlikte, modern cihazlarla 
donatacağımız ameliyathanelerde; göz, KBB ve 
mikrocerrahi ameliyatlarının gerçekleşmesini 
planlıyoruz. Firmalarımızda yaşanabilecek iş 
kazalarında mikrocerrahi gerek�ren ameliyatlar 
OSB Polikliniğimizde zaman kaybı olmadan 
gerçekleşebilecek. Ayrıca ameliyatların yapılmaya 
başlanmasıyla yeni sağlık personellerinin de 
is�hdamı sağlanacak. Bölgemizde sağlık 
altyapısını güçlendirecek, OSB Polikliniğimizin 
kapasitesini ar�racak projemizi en kısa sürede 
hayata geçirmek için kolları sıvadık” diye konuştu. 
// Haber Merkezi

“Engelsiz bir dünya” 
sloganıyla gökyüzüne balon 
bırakılan kortejin ardından 
düzenlenen programda 
engelli öğrencilerin 
performans gösterileri büyük 
beğeni topladı.

Denizli'de 3 Aralık Dünya Engelliler Günü çeşitli 
programlarla kutlandı. Kutlama programlarına, 
Denizli Valisi Ömer Faruk Coşkun, Denizli 
Milletvekili Şeref Arpacı, Denizli Büyükşehir 
Belediye Başkanı Bülent Nuri Çavuşoğlu, 
Başkanvekili Ali Marım, CHP Denizli İl Başkanı Ali 
Osman Horzum, MerkezefendiBelediye Başkanı 
Şeniz Doğan, davetliler, vatandaşlar ile sivil 
toplum kuruluşları ve özel eği�m kurumları 
öğrencileri ka�ldı. Denizli Büyükşehir Belediyesi 
Kent Konseyi Engelliler Meclisi'nin Denizli Valiliği 

önündeki Atatürk Anı�'na çelenk bırakmasıyla 
başlayan programda saygı duruşunda bulunuldu. 
İbrahim Cengiz Özel Eği�m Meslek Lisesi 
öğrencilerinin işaret dili ile eşlik e�ği İs�klal 
Marşı'nın okunmasının ardından ise Engelliler 
Meclisi Başkanı Yeter Çam basın açıklaması yap�. 

“Engelsiz bir dünya” sloganıyla gökyüzüne balon 
bırakıldı

Engelliler Meclisi Başkanı Çam, bu özel günün 
engellilik konusunda farkındalık yaratma, engelli 
bireylerin haklarını ha�rlatma ve toplumun bir 
parçası olduklarını daha güçlü bir şekilde 
hisse�rme �rsa� sunduğunu söyledi. Çam, 
“Engellilik, yalnızca bir bireyin yaşadığı fiziksel 
veya zihinsel bir durum değildir. Aynı zamanda 
toplum olarak hepimizin sorumluluğunda olan bir 
konudur. Çünkü gerçek engel, bireylerin 
farklılıklarına duyarsız kalmak, �rsat eşitliğini 
sağlamakta yetersiz olmak ve empa� kurmaktan 
uzak durmak�r” ifadelerini kullandı. Basın 

açıklamasının ardından, farkındalık yaratmak 
adına “Engelsiz bir dünya” sloganıyla gökyüzüne 
balon bırakıldı. Etkinlik, Çamlık Özel Eği�m 
İlkokulu-Ortaokulu Bando Takımı eşliğinde 
Çatalçeşme Oda Tiyatrosu'na kadar düzenlenen 
kortej ile devam e�. Renkli görüntülere sahne 
olan kortejin ardından Çatalçeşme Oda 
Tiyatrosu'nda bir program düzenlendi.

Engelsiz bir Denizli için
Büyükşehir Belediye Başkanı Bülent Nuri 

Çavuşoğluburadaki yap�ğı açılış konuşmasında 
programa ka�lan başta engelli aileleri olmak 
üzere herkese teşekkür ederek, “Engellerin 
olmadığı, beraber mutlu ve huzurlu 
yaşayabildiğimiz bir Denizli hayalimiz var. Bu 
yolculuğun içinde elimizden gelen her şeyi 
yapacağımıza dair şüpheniz olmasın. Bu şehri 
keyifli ve güzel hale hep birlikte ge�relim. Bu 
anlamda üstümüze ne düşüyorsa sizlerle birlikte 
bunu yapmaya da hazırız. Bu güzel etkinlik için de 
bütün arkadaşlarımıza çok teşekkür ediyorum” 

dedi. Denizli Valisi Ömer Faruk Coşkun ise, 
“Toplumların huzuru ve mutluluğu tüm bireylerin 
doğuştan sahip oldukları haklarını 
kullanabilmeleri, hiçbir ayrım göze�lmeksizin 
sunulan imkanlardan yararlanabilmeleri ve 
geleceğe güvenle bakabilmeleri ile mümkündür. 
Engelli bireylerimizin toplumsal haya�a varlık 
göstermeleri ve kendilerine yer bulmaları 
şüphesiz tüm toplumu zenginleş�recek, 
güçlendirecek�r” diye konuştu.

Öğrencilerden muhteşem gösteri
Konuşmaların ardından Kent Konseyi Engelliler 

Meclisi Başkanı Yeter Çam ve öğrenciler, Vali 
Coşkun ve Başkan Çavuşoğlu'na çiçek takdim e�. 
Daha sonra özel eği�m okulu, sivil toplum 
kuruluşları ve özel engelli bakım merkezleri 
öğrencilerinin gösterileri izlendi. Mehter takımı, 
dans ve şarkı gibi farklı gösterilerle muhteşem bir 
performans sergileyen öğrenciler uzun süre 
alkışlandı.// Haber Merkezi

Türk kadınına seçme ve 
seçilme hakkı 
tanınmasının 90. 
yıldönümü ve Dünya Kadın 
Hakları Günü dolayısıyla 
bir mesaj yayımlayan 
Başkan Çavuşoğlu, 
“Kadınlarımızın haya�n 
her alanında daha fazla 
yer alması, sadece onların 
değil toplumumuzun da 
güçlenmesi demek�r” 
dedi.

Denizli Büyükşehir Belediye Başkanı Bülent Nuri 
Çavuşoğlu, Türk kadınına seçme ve seçilme hakkı 
tanınmasının 90. yıldönümü ve Dünya Kadın 
Hakları Günü dolayısıyla bir mesaj 
yayımladı.“Dünyada her şey kadının eseridir” 
diyen Gazi Mustafa Kemal Atatürk'ün 5 Aralık 
1934'te Türk kadınına seçme ve seçilme hakkı 

verdiğini ha�rlatan Başkan Çavuşoğlu, “Bu 
devrim Türk kadınının siyasi haya�a yer 
almasının önünü açmış ve bu eşit yur�aşlık 
hakkı dünya genelinde birçok ülkeye örnek 
olmuştur” ifadelerini kullandı. Türk kadınının 
demokra�k haklara birçok ülkeden önce sahip 
olmasının haklı gururunu yaşadığına işaret eden 
Başkan Çavuşoğlu, “Kadınlarımızın toplumsal, 
ekonomik ve siyasi haya�a daha güçlü ve etkin 
bir şekilde yer alması, ülkemizin kalkınması ve 
demokra�kleşmesi açısından da büyük önem 
taşımaktadır” dedi. 

Denizli Büyükşehir Belediyesi olarak kadınların 
her alanda daha fazla söz sahibi olabilmesi için 
çalışmalarını kararlılıkla sürdürdüğünü 
vurgulayan Başkan Çavuşoğlu, şunları kayde�: 
“Kadınlarımızın haya�n her alanında daha fazla 
yer alması, sadece onların değil toplumumuzun 
da güçlenmesi demek�r. Kadınların eşit temsil 
edildiği demokra�k, laik bir Türkiye'yi yeniden 
inşa etmekte kararlıyız.Kadınlarımızın hak e�ği 
değeri gördüğü, eşit ve adil bir dünya dileğiyle, 
Dünya Kadın Hakları Günü'nü kutluyor, Türk 
kadınının siyase�e yer almasının yolunu açan 
Gazi Mustafa Kemal Atatürk'ü saygı, minnet ve 
şükranla anıyorum.” // Haber Merkezi
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Pamukkale Üniversitesi (PAÜ) 
Sağlık Bilimleri Fakültesi ev 
sahipliğinde, PAÜ Sağlık 
Bilimleri Fakültesi Çocuk 

Sağlığı ve Hastalıkları 
Hemşireliği Anabilim Dalı 
Öğre�m Üyesi Doç.Dr.Sebahat 
Altundağ başkanlığında 
“Çocuk İs�smarında 
Farkındalık: Mul� disipliner 
Yaklaşım” konulu panel 6 
Aralık Cuma günü 
gerçekleş�rilecek.

6 Aralık Cuma günü Pamukkale Üniversitesi 
Eği�m Fakültesi Melek Sözkesen Konferans 
Salonu'nda saat 10.00-16:30 saatleri arasında 
yapılacak panel iki oturum şeklinde planlandı.

'Çocuk İs�smarında Farkındalık: Temel Süreçler' 
isimli birinci oturumda;PAÜ Sağlık Bilimleri 
Fakültesi Çocuk Sağlığı ve Hastalıkları Hemşireliği 
Anabilim Dalı Öğre�m Üyesi Doç. Dr. Sebahat 
Altundağ tara�ndan “Çocuk is�smarında 
Farkındalık” konulu sunum ile Acil Eği�m 
Gönüllüsü Dr. Mustafa Yorgancı tara�ndan 
“İs�smarı Fark Etmek” konulu sunumlar 
gerçekleş�rilecek.

'Çocuk İs�smarında Destek Süreçleri' ele alınacak 
ikinci oturumda ise; UCİM Denizli Rehberlik, 
Yönlendirme ve Eği�m Koordinatörü Psk. Beyza 
İyilikci Kocabatmaz tara�ndan 'Psikolojik Destek', 
UCİM Denizli Hukuk Koordinatörü Av. Sedanur 
Yıldırım Taslacı tara�ndan 'Hukuki Destek'; UCİM 
Türkiye Yapılandırma Sorumlusu Didem Cabi Seçal 
ile PAÜ Eği�m Fakültesi Sosyal Bilgiler Eği�mi 
Anabilim Dalı Öğre�m Üyesi Mavi Kelebekler 
Çocuk Hakları Topluluğu Danışmanı Doç. Dr. 
Kudret Aykırı tara�ndan'Toplumsal Destek' başlıklı 
sunumlar gerçekleş�rilecek. // Haber Merkezi

Uluslararası kardeş okul uygulaması projesi 
kapsamında Makedonya'nın Gos�var şehrinden 
kente gelen öğrenciler Denizli Bilim Merkezi'ni 
ziyaret e�. Yaşar Kımıl Fen Lisesi'nin kardeş okulu 
olan Gos�var Belediye Lisesi öğretmen ve 
öğrencilerinden oluşan 60 kişilik grup Denizli Bilim 
Merkezi'nde lise öğrencilerine özel uygulanan 
atölyelere ka�ldı. Temel bilimler atölyesi, 
matema�k atölyesi ve tasarım atölyesinde çeşitli 

çalışmaları deneyimleyen Makedonyalı gençler 
daha sonra planetaryumda “Işıktan Daha Hızlı” 
adlı film ile uzayın derinliklerini izleme imkanı 
buldu. Keyifli bir gün geçiren Makedonyalı 
öğretmen ve öğrenciler, Denizli Bilim Merkezi'ne 
hayranlıklarını dile ge�rerek güzel ev sahipliği için 
Denizli Büyükşehir Belediyesine teşekkür e�. // 
Haber Merkezi

BAŞKAN ÇAVUŞOĞLU'NDAN 5 ARALIK MESAJI

DENİZLİ OSB VE PAÜ İŞBİRLİĞİYLE SAĞLIKTA YENİ BİR DÖNEM

DÜNYA ENGELLİLER GÜNÜ KUTLANIYOR
Denizli'de 3 Aralık Dünya Engelliler Günü kutlamaları kortejle başladı

PAÜ'DE ÇOCUK İSTİSMARINDA FARKINDALIK PANELİ DENİZLİ BİLİM MERKEZİ, MAKEDONYALI GENÇLERİ AĞIRLADI
Denizli Bilim Merkezi,uluslararası kardeş okul uygulaması 
projesi kapsamında kente gelen Makedonyalı gençleri ağırladı
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Denizli OSB Yöne�m 
Kurulu, Pamukkale 
Üniversitesi (PAÜ) Rektörü 
Prof. Dr. Ahmet Kutluhan, 
PAÜ Merkez Müdürü Prof. 
Dr. Onur Birsen, Müdür 
Yardımcısı Prof. Dr. 
Mustafa Çelik ve PAÜ 
Üniversite Hastanesi Baş 

Müdürü Serhan 
Keserlioğlu, PAÜ OSB 
Polikliniği'nde 
incelemelerde bulundu.

Ziyare�e, bölge ve kent için sağlık alanında 
büyük bir katkı sağlaması beklenen 
"Ameliyathane Projesi"nin detayları ele alındı.

Denizli OSB Yöne�m Kurulu Başkanı Derya 
Baltalı, Yöne�m Kurulu Başkan Vekilleri Selim 
Yaymanoğlu, Osman Uğurlu, Yöne�m Kurulu 
ÜyeleriCemalcan Sirkeci ve Mehmet Çalışkan ile 

Bölge Müdürü Ahmet Taş'ın ka�lımıyla 
gerçekleşen ziyare�e, PAÜ OSB Polikliniği'ne 
kazandırılması planlanan yeni ameliyathaneler ve 
polikliniğin daha donanımlı hale ge�rilmesi için 
yapılması öngörülen iyileş�rmeler görüşüldü. Bu 
gelişmelerin, bölge ve şehir için önemli bir sağlık 
hizme� sunacağı belir�lerek, projelerin detayları 
üzerinde duruldu.

“PAÜ OSB SEMT POLİKLİNİĞİMİZİ TAM 
DONANIMLI HALE GETİRECEĞİZ”

Rektör Prof. Dr. Ahmet Kutluhan, “Denizli OSB 
Yöne�mi'ne göreve gelmelerinin ardından 
gerçekleş�rdiğimiz ilk ziyare�e Değerli 
Başkanımız Derya Bey, bizlere ameliyathane 
projesinden söz etmiş, projenin Bölgeye ve 
şehrimize büyük bir katkı sunacağını, önemli bir 
ih�yacı karşılayacağını vurgulamış�. Proje ile ilgili 
fikir alışverişinde bulunmak, incelemeler yapmak 
üzere yeniden bir araya geldik. Oluşturacağımız 
ameliyathaneler ile PAÜ OSB Semt Polikliniğimizi 
tam donanımlı hale ge�rirken, sağlık hizmetlerine 
erişim konusunda çıtayı daha yukarı taşımış 
olacağız. Göz, KBB ve mikrocerrahi alanlarında 
gerçekleşebilecek ameliyatlar ile uzmanlaşacak 
olan hastanemiz, acil müdahale imkanı da 

sunmuş olacak” dedi. 
“SANAYİCİLERİMİZE VE BÖLGE HALKIMIZA DEV 

HİZMET”
Denizli OSB ve Pamukkale Üniversitesi 

arasındaki güçlü işbirliği ile ciddi bir sağlık 
hamlesi gerçekleşeceğini belirten Başkan Derya 
Baltalı, “Yöne�m Kurulumuzla birlikte Bölgemizde 
hayata geçirmeyi hedeflediğimiz projelerin 
başında gelen “Ameliyathane Projesi” ile sadece 
sanayicilerimize ve çalışanlarımıza değil, bölge 
halkına, ken�mize, çevre illerimize de sağlık 
alanında dev bir hizme� sunmuş olacağız. 
Üniversitemizle birlikte, modern cihazlarla 
donatacağımız ameliyathanelerde; göz, KBB ve 
mikrocerrahi ameliyatlarının gerçekleşmesini 
planlıyoruz. Firmalarımızda yaşanabilecek iş 
kazalarında mikrocerrahi gerek�ren ameliyatlar 
OSB Polikliniğimizde zaman kaybı olmadan 
gerçekleşebilecek. Ayrıca ameliyatların yapılmaya 
başlanmasıyla yeni sağlık personellerinin de 
is�hdamı sağlanacak. Bölgemizde sağlık 
altyapısını güçlendirecek, OSB Polikliniğimizin 
kapasitesini ar�racak projemizi en kısa sürede 
hayata geçirmek için kolları sıvadık” diye konuştu. 
// Haber Merkezi

“Engelsiz bir dünya” 
sloganıyla gökyüzüne balon 
bırakılan kortejin ardından 
düzenlenen programda 
engelli öğrencilerin 
performans gösterileri büyük 
beğeni topladı.

Denizli'de 3 Aralık Dünya Engelliler Günü çeşitli 
programlarla kutlandı. Kutlama programlarına, 
Denizli Valisi Ömer Faruk Coşkun, Denizli 
Milletvekili Şeref Arpacı, Denizli Büyükşehir 
Belediye Başkanı Bülent Nuri Çavuşoğlu, 
Başkanvekili Ali Marım, CHP Denizli İl Başkanı Ali 
Osman Horzum, MerkezefendiBelediye Başkanı 
Şeniz Doğan, davetliler, vatandaşlar ile sivil 
toplum kuruluşları ve özel eği�m kurumları 
öğrencileri ka�ldı. Denizli Büyükşehir Belediyesi 
Kent Konseyi Engelliler Meclisi'nin Denizli Valiliği 

önündeki Atatürk Anı�'na çelenk bırakmasıyla 
başlayan programda saygı duruşunda bulunuldu. 
İbrahim Cengiz Özel Eği�m Meslek Lisesi 
öğrencilerinin işaret dili ile eşlik e�ği İs�klal 
Marşı'nın okunmasının ardından ise Engelliler 
Meclisi Başkanı Yeter Çam basın açıklaması yap�. 

“Engelsiz bir dünya” sloganıyla gökyüzüne balon 
bırakıldı
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hisse�rme �rsa� sunduğunu söyledi. Çam, 
“Engellilik, yalnızca bir bireyin yaşadığı fiziksel 
veya zihinsel bir durum değildir. Aynı zamanda 
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farklılıklarına duyarsız kalmak, �rsat eşitliğini 
sağlamakta yetersiz olmak ve empa� kurmaktan 
uzak durmak�r” ifadelerini kullandı. Basın 
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Çatalçeşme Oda Tiyatrosu'na kadar düzenlenen 
kortej ile devam e�. Renkli görüntülere sahne 
olan kortejin ardından Çatalçeşme Oda 
Tiyatrosu'nda bir program düzenlendi.

Engelsiz bir Denizli için
Büyükşehir Belediye Başkanı Bülent Nuri 
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bunu yapmaya da hazırız. Bu güzel etkinlik için de 
bütün arkadaşlarımıza çok teşekkür ediyorum” 

dedi. Denizli Valisi Ömer Faruk Coşkun ise, 
“Toplumların huzuru ve mutluluğu tüm bireylerin 
doğuştan sahip oldukları haklarını 
kullanabilmeleri, hiçbir ayrım göze�lmeksizin 
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demokra�kleşmesi açısından da büyük önem 
taşımaktadır” dedi. 
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her alanda daha fazla söz sahibi olabilmesi için 
çalışmalarını kararlılıkla sürdürdüğünü 
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“Kadınlarımızın haya�n her alanında daha fazla 
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Anabilim Dalı Öğre�m Üyesi Mavi Kelebekler 
Çocuk Hakları Topluluğu Danışmanı Doç. Dr. 
Kudret Aykırı tara�ndan'Toplumsal Destek' başlıklı 
sunumlar gerçekleş�rilecek. // Haber Merkezi

Uluslararası kardeş okul uygulaması projesi 
kapsamında Makedonya'nın Gos�var şehrinden 
kente gelen öğrenciler Denizli Bilim Merkezi'ni 
ziyaret e�. Yaşar Kımıl Fen Lisesi'nin kardeş okulu 
olan Gos�var Belediye Lisesi öğretmen ve 
öğrencilerinden oluşan 60 kişilik grup Denizli Bilim 
Merkezi'nde lise öğrencilerine özel uygulanan 
atölyelere ka�ldı. Temel bilimler atölyesi, 
matema�k atölyesi ve tasarım atölyesinde çeşitli 

çalışmaları deneyimleyen Makedonyalı gençler 
daha sonra planetaryumda “Işıktan Daha Hızlı” 
adlı film ile uzayın derinliklerini izleme imkanı 
buldu. Keyifli bir gün geçiren Makedonyalı 
öğretmen ve öğrenciler, Denizli Bilim Merkezi'ne 
hayranlıklarını dile ge�rerek güzel ev sahipliği için 
Denizli Büyükşehir Belediyesine teşekkür e�. // 
Haber Merkezi

BAŞKAN ÇAVUŞOĞLU'NDAN 5 ARALIK MESAJI

DENİZLİ OSB VE PAÜ İŞBİRLİĞİYLE SAĞLIKTA YENİ BİR DÖNEM

DÜNYA ENGELLİLER GÜNÜ KUTLANIYOR
Denizli'de 3 Aralık Dünya Engelliler Günü kutlamaları kortejle başladı

PAÜ'DE ÇOCUK İSTİSMARINDA FARKINDALIK PANELİ DENİZLİ BİLİM MERKEZİ, MAKEDONYALI GENÇLERİ AĞIRLADI
Denizli Bilim Merkezi,uluslararası kardeş okul uygulaması 
projesi kapsamında kente gelen Makedonyalı gençleri ağırladı
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Uluslararası akademik iş birliği kapsamında, 
Özbekistan Taşkent Tıp Akademisi'nden Prof. Dr. 
AdibakhonUsmankhodjayeva, düzenlenen eği�m 
programına ka�lmak üzere 15 Kasımtarihinde 
PAÜTERM'e geldi. 

Merkezdeki olanaklardan duyduğu hayranlığını 
dile ge�ren Prof. Dr. Usmankhodjayeva, modern 
teknolojileri yerinde inceleyerek hem teorik hem 
de pra�k deneyim kazanma �rsa� buldu. PAÜ Tıp 
Fakültesi Fiziksel Tıp ve Rehabilitasyon Anabilim 
Dalı Başkanı Prof. Dr. Füsun Ardıç'a hediye takdim 
eden Prof. Dr. Usmankhodjayeva, PAÜTERM'in 
uluslararası düzeydeki başarısını tebrik e�.

Programın bir diğer ka�lımcısı olan Prof. Dr. 
GuzalSobirova ise 25 Kasım tarihinde başlayacak 
dört ha�alık eği�m programıyla merkeze 
ka�lacak. Sobirova'nın da programa dâhil 

olmasıyla iki ülke arasındaki akademik iş birliği 
daha da güçleneceği bildirildi.

Akreditasyon ve Eği�mde Mükemmeliyet
Pamukkale Üniversitesi Termal Rehabilitasyon 

Merkezi (PAÜTERM) yalnızca sunduğu tedavi 
hizmetleriyle değil, uluslararası standartlardaki 
eği�m programlarıyla da fark yara�yor. 
Pamukkale Üniversitesi Fiziksel Tıp ve 
Rehabilitasyon Anabilim Dalı, ulusal düzeyde 
“Uzmanlık Eği�minde Yeterlik” belgesine, 
uluslararası düzeyde ise Avrupa Tıp Uzmanları 
Birliği (UEMS PRM Sec�onand Board) tara�ndan 
verilen Eği�m Merkezleri Ser�fikasyonu'na 
(Cer�fica�on of Training Centers) sahip.

2 Eylül 2023 tarihinde gerçekleş�rilen 
dene�mle üçüncü kez alınan bu ser�fika, Fiziksel 
Tıp ve Rehabilitasyon uzmanlarının ye�ş�rildiği 

eği�m merkezlerinde üstün standartlara 
ulaşıldığını gösteriyor. Anabilim Dalı Başkanı Prof. 
Dr. Füsun Ardıç da UEMS tara�ndan verilen Eği�ci 
Ser�fikasyonu'na (Cer�fica�on of Trainers) sahip. 
Bu yetkinlik, hem bireysel eği�mde 
mükemmeliye� hem de PAÜ'nün akademik 
gücünü ortaya koyuyor.

PAÜTERM'den Uluslararası İş Birliği Yolunda 
Güçlü Adımlar

Sahip olduğu Avrupa Board Eği�m 
Akreditasyonu sayesinde rehabilitasyon 
bilimlerinde uluslararası bir referans merkezi 

olarak öne çıkmakta olan PAÜTERM tara�ndan 
sunulan yüksek kaliteli, standartlara uygun ve 
bilimsel uygulamalar; fizik tedavi ve 
rehabilitasyon hizmetleri, ileri teknolojik robot 
destekli tedaviler, çağdaş �bbi yaklaşımlar ve 
tamamlayıcı �p uygulamaları gibi geniş bir 
yelpazeyi kapsıyor.

PAÜTERM'de düzenlenen bu tür eği�m 
programları, yalnızca bireysel bilgi ve becerileri 
ar�rmakla kalmayıp ülkeler arası bilgi paylaşımını 
ve bilimsel iş birliklerini de teşvik ediyor.

// Haber Merkezi

“Sanat şehri Denizli”için bir adım daha a�p 
Uluslararası Kısa Film Fes�valini hayata 
geçirdiklerini kaydeden Başkan Çavuşoğlu, 
“Geleceğe umutla bakan Denizli hayalini hep 
birlikte gerçekleş�receğiz” dedi.

Denizli Büyükşehir Belediyesinin ilk kez 
düzenlediği Uluslararası Denizli Kısa Film Fes�vali 
başladı. Nihat Zeybekci Kongre ve Kültür 
Merkezi'nde gerçekleş�rilen fes�valin açılış 
gösterimine, Denizli Büyükşehir Belediye Başkanı 
Bülent Nuri Çavuşoğlu, Başkanvekili Ali Marım, 
Genel Sekreter Bülent Bozbaş, DESKİ Genel 
Müdürü Egemen Emre Beşli, davetliler ve çok 
sayıda vatandaş ka�ldı. Başkan Çavuşoğlu açılış 
konuşmasındagösterime gelen tüm 
hemşehrilerine teşekkür ederek, “Biz istedik ki, 
insanların haya�n içerisinde bulunduğu, mutlu 
oldukları, yaşamaktan keyif aldıkları bir Denizli 
yaratalım; sana�n da bir şehri olalım hayalimiz 
vardı. Bugün onunla ilgili bir adım daha a�p 
Uluslararası Denizli Kısa Film Fes�vali'ni 
başla�yoruz” dedi. Başkan Çavuşoğlu, sözlerini 
şöyle sürdürdü: “Tarımıyla, turizmiyle, 
hayvancılığıyla, sana�yla, doğasıyla, sosyal 
yardımlarıyla beraber bu şehri hep birlikte keyifli 
hale ge�rmek is�yoruz. Biz Denizli'yi yüzü gülen 
insanların şehri haline ge�relim is�yoruz.”

İlk gün 9 film izlendi
Konuşmanın ardından, sinema sana�nın 

zenginlik ve özgünlüğünü Denizli halkıyla 
buluşturmayı ve bu alandaki yara�cı eserleri 
geniş kitlelere tanıtmayı hedefleyen Uluslararası 
Denizli Kısa Film Fes�vali ilk gününde 9 film 

izleyicisiyle buluştu. Günaydın Anne, Le 
PeripleD'abella, 220, Yara, Ekmek Teknesi, Kota, 
Geceyle Gelen, Rehber ve Aç Karnına Çıkmayalım 
adlı filmleri ilgiyle izleyen vatandaşlar keyifli bir 
gece geçirdi. Beş günde toplam 43 filmin ücretsiz 
olarak beğeniye sunulacağı fes�valin ücretsiz 
dave�yeleri ebilet.denizli.bel.tr adresinden 
alınabiliyor. 6 Aralık'a kadar her gün saat 
19.00'da gösterime girecek filmler eşliğinde 
sinemaseverlere ücretsiz gazoz ve patlamış mısır 
ikram ediliyor. 

Ödül gecesi 7 Aralık'ta
Denizli'de ilk kez düzenlenen Uluslararası Kısa 

Film Fes�vali'nin ödül gecesi 7 Aralık 2024 
Cumartesi günü saat 21.00'de yapılacak. Jüri 
koltuğunda, oyuncu Ece Özdikici, oyuncu ve 
akademisyen Gülşah Fırıncıoğlu Yaşar, oyuncu ve 
yönetmen İskender Al�n, oyuncu Mehmet Ali 
Nuroğlu, oyuncu Sezin Bozacı, oyuncu Ufuk 
Kaplan ve Prof.Dr. Zuhal Özel 
Sağlam�muroturacak. Eserleri değerlendiren jüri; 
En İyi Film, En İyi Yönetmen, En İyi Senaryo, En İyi 
Belgesel, En İyi Animasyon, En İyi Müzik, En İyi 
Kadın Oyuncu, En İyi Erkek Oyuncu, Jüri Özel 
Ödülü ve mansiyon ödüllerini açıklayacak. Yaşam 
Boyu Başarı Ödülünün de sahibini bulacağı 
gecede programın sunuculuğunu İpek Dağıstanlı 
yapacak.

Fes�val programı
 � Film Adı�Yönetmen� Film Süresi
03.12.2024  / Saat 19:00
1� Eksi Bir� Ömer Ferhat ÖZMEN� 15 

Dakika
2� Duvar� Evrim İNCİ� 20 Dakika
3� Tavuk Suyuna Çorba� Deniz 

BÜYÜKKIRLI� 19 Dakika
4� Kalem� Ahmet Serhat AK�12 Dakika
5� Seval� Ahmet KEÇELİ� 18 Dakika
6� Ayakkabısız� Ziya PATIR� 8 

Dakika
7� İkilem� Ebubekir Sefa AKBULUT� 10 

Dakika
8� Çekiliş� Muhmmet Emin ALTUNKAYNAK�

17 Dakika
04.12.2024  / Saat 19:00
1� Meryem�Celal Yücel TOMBUL� 20 

Dakika
2� El İzi� Mert İZGİ� 10 Dakika
3� Oyun� Önder MENKEN� 5 Dakika
4� Rutubet�Turan HASTE� 21 Dakika
5� Defineciler� Mehmet Fa�h 

DESTEGÜLOĞLU
Muhammed Ozan TALAY� 12 Dakika
6� Nân� Enes KÜÇÜK� 15 Dakika
7� Hayırlı Olsun Ziyare�� Muaz GÜNEŞ�

17 Dakika
8� Mis Gibi�Melihat AĞGÜL� 8 Dakika
9� Birlikte, Yalnız� Kasım ÖRDEK� 20 

Dakika
05.12.2024  / Saat 19:00
1� Doğudan Gelen Hayaletler�

Ahmet Sami KURİŞ� 14 Dakika

2� Haya�mın En Güzel Günü� Semih 
SAĞMAN� 16 Dakika

3� Salça� Burak Oğuz SAGUNER� 12 
Dakika

4� Kabuk � Sema GÜLER� 17 Dakika
5� Zamanın Terk E�ği� Yalçın YALIN�

23 Dakika
6� Duvar Duvar� Yusuf ÖLMEZ� 14 

Dakika
7� Herkesin Yapabileceği Şey�Selen ÖRCAN�

16 Dakika
8� Avrupa Fa�hi� Onur YAĞIZ� 16 

Dakika
06.12.2024  / Saat 19:00
1� Mori� Yakup TEKİNTANGAÇ� 20 

Dakika
2� Beyaz Dağın Çocukları� Yalçın ÇİFTÇİ�

20 Dakika
3� Ben Süpermarket Değilim�Ekrem Ayhan 

ÇAKAY� 20 Dakika
4� Aç Açına�Ahmet TOĞAÇ� 14 Dakika
5� Zamanın Ustası� Muhi�n YÜCEL� 18 

Dakika
6� Dönüş Yolu� Muhammet Emir 

AKARASLAN� 8 Dakika
7� Yasemin�Muaz GÜNEŞ� 4 Dakika
8� Şöyle Anlatayım� Damla ERSAN� 20 

Dakika
9� Hangi Gece Büyüdüysem� Onur GÜLER�

18 Dakika // Haber Merkezi

Selçuklu Sultanı Gıyaseddin Key-
hüsrev tarafından yol arkadaşı 
Mehmet Gazi ile birlikte Denizli ve 
çevresinin fethi için görevlendi-
rilmiştir. Emrindeki tümenle birlik-
te Bizans orduları üzerine yürü-
müş, yaptığı büyük mücadelenin 
ardından Bizans ordusu yenilip 
yok edilmiştir. Denizli' nin bir Türk 
yurdu haline gelmesini sağlayan, 
vatansever ve yiğit bir 
kahramanın, Kültür ve Tabiat 
Varlıklarını Koruma Kurulu 
tarafından kültür varlığı olarak 
tescillenen Türbesi Denizli'de adı 
verilen bir Mahallede 
bulunmaktadır.

Denizli’nin ünlülerini sizinle paylaşmak istedik. Soru alanı kısıtlı olduğu için detaylı soru soramıyoruz en azından insanlarda merak uyandırıp araştırarak Denizli ünlüleri hakkında bilgi edinmelerini amaçlıyoruz.

ULUSLARARASI DENİZLİ KISA FİLM FESTİVALİ BAŞLADI
Denizli Büyükşehir Belediyesinin ilkini düzenlediği Uluslararası Denizli Kısa Film Fes�vali başladı

PAÜTERM'DEN ÖRNEK BİR EĞİTİM PROGRAMI VE ULUSLARARASI İŞ BİRLİĞİ
Pamukkale Üniversitesi Termal Rehabilitasyon Merkezi (PAÜTERM), uluslararası eği�m 

akreditasyonu ve yenilikçi yaklaşımlarıyla rehabilitasyon alanında dikkat çekiyor
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Uluslararası akademik iş birliği kapsamında, 
Özbekistan Taşkent Tıp Akademisi'nden Prof. Dr. 
AdibakhonUsmankhodjayeva, düzenlenen eği�m 
programına ka�lmak üzere 15 Kasımtarihinde 
PAÜTERM'e geldi. 

Merkezdeki olanaklardan duyduğu hayranlığını 
dile ge�ren Prof. Dr. Usmankhodjayeva, modern 
teknolojileri yerinde inceleyerek hem teorik hem 
de pra�k deneyim kazanma �rsa� buldu. PAÜ Tıp 
Fakültesi Fiziksel Tıp ve Rehabilitasyon Anabilim 
Dalı Başkanı Prof. Dr. Füsun Ardıç'a hediye takdim 
eden Prof. Dr. Usmankhodjayeva, PAÜTERM'in 
uluslararası düzeydeki başarısını tebrik e�.

Programın bir diğer ka�lımcısı olan Prof. Dr. 
GuzalSobirova ise 25 Kasım tarihinde başlayacak 
dört ha�alık eği�m programıyla merkeze 
ka�lacak. Sobirova'nın da programa dâhil 

olmasıyla iki ülke arasındaki akademik iş birliği 
daha da güçleneceği bildirildi.

Akreditasyon ve Eği�mde Mükemmeliyet
Pamukkale Üniversitesi Termal Rehabilitasyon 

Merkezi (PAÜTERM) yalnızca sunduğu tedavi 
hizmetleriyle değil, uluslararası standartlardaki 
eği�m programlarıyla da fark yara�yor. 
Pamukkale Üniversitesi Fiziksel Tıp ve 
Rehabilitasyon Anabilim Dalı, ulusal düzeyde 
“Uzmanlık Eği�minde Yeterlik” belgesine, 
uluslararası düzeyde ise Avrupa Tıp Uzmanları 
Birliği (UEMS PRM Sec�onand Board) tara�ndan 
verilen Eği�m Merkezleri Ser�fikasyonu'na 
(Cer�fica�on of Training Centers) sahip.

2 Eylül 2023 tarihinde gerçekleş�rilen 
dene�mle üçüncü kez alınan bu ser�fika, Fiziksel 
Tıp ve Rehabilitasyon uzmanlarının ye�ş�rildiği 

eği�m merkezlerinde üstün standartlara 
ulaşıldığını gösteriyor. Anabilim Dalı Başkanı Prof. 
Dr. Füsun Ardıç da UEMS tara�ndan verilen Eği�ci 
Ser�fikasyonu'na (Cer�fica�on of Trainers) sahip. 
Bu yetkinlik, hem bireysel eği�mde 
mükemmeliye� hem de PAÜ'nün akademik 
gücünü ortaya koyuyor.

PAÜTERM'den Uluslararası İş Birliği Yolunda 
Güçlü Adımlar

Sahip olduğu Avrupa Board Eği�m 
Akreditasyonu sayesinde rehabilitasyon 
bilimlerinde uluslararası bir referans merkezi 

olarak öne çıkmakta olan PAÜTERM tara�ndan 
sunulan yüksek kaliteli, standartlara uygun ve 
bilimsel uygulamalar; fizik tedavi ve 
rehabilitasyon hizmetleri, ileri teknolojik robot 
destekli tedaviler, çağdaş �bbi yaklaşımlar ve 
tamamlayıcı �p uygulamaları gibi geniş bir 
yelpazeyi kapsıyor.

PAÜTERM'de düzenlenen bu tür eği�m 
programları, yalnızca bireysel bilgi ve becerileri 
ar�rmakla kalmayıp ülkeler arası bilgi paylaşımını 
ve bilimsel iş birliklerini de teşvik ediyor.

// Haber Merkezi

“Sanat şehri Denizli”için bir adım daha a�p 
Uluslararası Kısa Film Fes�valini hayata 
geçirdiklerini kaydeden Başkan Çavuşoğlu, 
“Geleceğe umutla bakan Denizli hayalini hep 
birlikte gerçekleş�receğiz” dedi.

Denizli Büyükşehir Belediyesinin ilk kez 
düzenlediği Uluslararası Denizli Kısa Film Fes�vali 
başladı. Nihat Zeybekci Kongre ve Kültür 
Merkezi'nde gerçekleş�rilen fes�valin açılış 
gösterimine, Denizli Büyükşehir Belediye Başkanı 
Bülent Nuri Çavuşoğlu, Başkanvekili Ali Marım, 
Genel Sekreter Bülent Bozbaş, DESKİ Genel 
Müdürü Egemen Emre Beşli, davetliler ve çok 
sayıda vatandaş ka�ldı. Başkan Çavuşoğlu açılış 
konuşmasındagösterime gelen tüm 
hemşehrilerine teşekkür ederek, “Biz istedik ki, 
insanların haya�n içerisinde bulunduğu, mutlu 
oldukları, yaşamaktan keyif aldıkları bir Denizli 
yaratalım; sana�n da bir şehri olalım hayalimiz 
vardı. Bugün onunla ilgili bir adım daha a�p 
Uluslararası Denizli Kısa Film Fes�vali'ni 
başla�yoruz” dedi. Başkan Çavuşoğlu, sözlerini 
şöyle sürdürdü: “Tarımıyla, turizmiyle, 
hayvancılığıyla, sana�yla, doğasıyla, sosyal 
yardımlarıyla beraber bu şehri hep birlikte keyifli 
hale ge�rmek is�yoruz. Biz Denizli'yi yüzü gülen 
insanların şehri haline ge�relim is�yoruz.”

İlk gün 9 film izlendi
Konuşmanın ardından, sinema sana�nın 

zenginlik ve özgünlüğünü Denizli halkıyla 
buluşturmayı ve bu alandaki yara�cı eserleri 
geniş kitlelere tanıtmayı hedefleyen Uluslararası 
Denizli Kısa Film Fes�vali ilk gününde 9 film 

izleyicisiyle buluştu. Günaydın Anne, Le 
PeripleD'abella, 220, Yara, Ekmek Teknesi, Kota, 
Geceyle Gelen, Rehber ve Aç Karnına Çıkmayalım 
adlı filmleri ilgiyle izleyen vatandaşlar keyifli bir 
gece geçirdi. Beş günde toplam 43 filmin ücretsiz 
olarak beğeniye sunulacağı fes�valin ücretsiz 
dave�yeleri ebilet.denizli.bel.tr adresinden 
alınabiliyor. 6 Aralık'a kadar her gün saat 
19.00'da gösterime girecek filmler eşliğinde 
sinemaseverlere ücretsiz gazoz ve patlamış mısır 
ikram ediliyor. 

Ödül gecesi 7 Aralık'ta
Denizli'de ilk kez düzenlenen Uluslararası Kısa 

Film Fes�vali'nin ödül gecesi 7 Aralık 2024 
Cumartesi günü saat 21.00'de yapılacak. Jüri 
koltuğunda, oyuncu Ece Özdikici, oyuncu ve 
akademisyen Gülşah Fırıncıoğlu Yaşar, oyuncu ve 
yönetmen İskender Al�n, oyuncu Mehmet Ali 
Nuroğlu, oyuncu Sezin Bozacı, oyuncu Ufuk 
Kaplan ve Prof.Dr. Zuhal Özel 
Sağlam�muroturacak. Eserleri değerlendiren jüri; 
En İyi Film, En İyi Yönetmen, En İyi Senaryo, En İyi 
Belgesel, En İyi Animasyon, En İyi Müzik, En İyi 
Kadın Oyuncu, En İyi Erkek Oyuncu, Jüri Özel 
Ödülü ve mansiyon ödüllerini açıklayacak. Yaşam 
Boyu Başarı Ödülünün de sahibini bulacağı 
gecede programın sunuculuğunu İpek Dağıstanlı 
yapacak.

Fes�val programı
 � Film Adı�Yönetmen� Film Süresi
03.12.2024  / Saat 19:00
1� Eksi Bir� Ömer Ferhat ÖZMEN� 15 

Dakika
2� Duvar� Evrim İNCİ� 20 Dakika
3� Tavuk Suyuna Çorba� Deniz 

BÜYÜKKIRLI� 19 Dakika
4� Kalem� Ahmet Serhat AK�12 Dakika
5� Seval� Ahmet KEÇELİ� 18 Dakika
6� Ayakkabısız� Ziya PATIR� 8 

Dakika
7� İkilem� Ebubekir Sefa AKBULUT� 10 

Dakika
8� Çekiliş� Muhmmet Emin ALTUNKAYNAK�

17 Dakika
04.12.2024  / Saat 19:00
1� Meryem�Celal Yücel TOMBUL� 20 

Dakika
2� El İzi� Mert İZGİ� 10 Dakika
3� Oyun� Önder MENKEN� 5 Dakika
4� Rutubet�Turan HASTE� 21 Dakika
5� Defineciler� Mehmet Fa�h 

DESTEGÜLOĞLU
Muhammed Ozan TALAY� 12 Dakika
6� Nân� Enes KÜÇÜK� 15 Dakika
7� Hayırlı Olsun Ziyare�� Muaz GÜNEŞ�

17 Dakika
8� Mis Gibi�Melihat AĞGÜL� 8 Dakika
9� Birlikte, Yalnız� Kasım ÖRDEK� 20 

Dakika
05.12.2024  / Saat 19:00
1� Doğudan Gelen Hayaletler�

Ahmet Sami KURİŞ� 14 Dakika

2� Haya�mın En Güzel Günü� Semih 
SAĞMAN� 16 Dakika

3� Salça� Burak Oğuz SAGUNER� 12 
Dakika

4� Kabuk � Sema GÜLER� 17 Dakika
5� Zamanın Terk E�ği� Yalçın YALIN�

23 Dakika
6� Duvar Duvar� Yusuf ÖLMEZ� 14 

Dakika
7� Herkesin Yapabileceği Şey�Selen ÖRCAN�

16 Dakika
8� Avrupa Fa�hi� Onur YAĞIZ� 16 

Dakika
06.12.2024  / Saat 19:00
1� Mori� Yakup TEKİNTANGAÇ� 20 

Dakika
2� Beyaz Dağın Çocukları� Yalçın ÇİFTÇİ�

20 Dakika
3� Ben Süpermarket Değilim�Ekrem Ayhan 

ÇAKAY� 20 Dakika
4� Aç Açına�Ahmet TOĞAÇ� 14 Dakika
5� Zamanın Ustası� Muhi�n YÜCEL� 18 

Dakika
6� Dönüş Yolu� Muhammet Emir 

AKARASLAN� 8 Dakika
7� Yasemin�Muaz GÜNEŞ� 4 Dakika
8� Şöyle Anlatayım� Damla ERSAN� 20 

Dakika
9� Hangi Gece Büyüdüysem� Onur GÜLER�

18 Dakika // Haber Merkezi

Selçuklu Sultanı Gıyaseddin Key-
hüsrev tarafından yol arkadaşı 
Mehmet Gazi ile birlikte Denizli ve 
çevresinin fethi için görevlendi-
rilmiştir. Emrindeki tümenle birlik-
te Bizans orduları üzerine yürü-
müş, yaptığı büyük mücadelenin 
ardından Bizans ordusu yenilip 
yok edilmiştir. Denizli' nin bir Türk 
yurdu haline gelmesini sağlayan, 
vatansever ve yiğit bir 
kahramanın, Kültür ve Tabiat 
Varlıklarını Koruma Kurulu 
tarafından kültür varlığı olarak 
tescillenen Türbesi Denizli'de adı 
verilen bir Mahallede 
bulunmaktadır.

Denizli’nin ünlülerini sizinle paylaşmak istedik. Soru alanı kısıtlı olduğu için detaylı soru soramıyoruz en azından insanlarda merak uyandırıp araştırarak Denizli ünlüleri hakkında bilgi edinmelerini amaçlıyoruz.

ULUSLARARASI DENİZLİ KISA FİLM FESTİVALİ BAŞLADI
Denizli Büyükşehir Belediyesinin ilkini düzenlediği Uluslararası Denizli Kısa Film Fes�vali başladı

PAÜTERM'DEN ÖRNEK BİR EĞİTİM PROGRAMI VE ULUSLARARASI İŞ BİRLİĞİ
Pamukkale Üniversitesi Termal Rehabilitasyon Merkezi (PAÜTERM), uluslararası eği�m 

akreditasyonu ve yenilikçi yaklaşımlarıyla rehabilitasyon alanında dikkat çekiyor
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0533 377 3884
Semih HacımDenizli Karayolu 8.km Kızılcayer Mah.

Boztoprak Kümeevleri No:1 Çivril/Denizli

Fabrika: 0532 445 9713
www.semihhacim.com

Tarım Ürünleri A.Ş.
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Kaliteli İşçilik, kaliteli 
malzeme; mutlu müşteriler 
mottosuyla çıktığımız 
bu yolda evlerinizi 
güzelleştirmeye
talibiz...

Paket Servisimiz Vardır

Çarşı Mah. Cumhuriyet_6 Cad. 
No:232 Çivril / Denizli

0258 911 0333
0532 205 1505

TÜRKİYE DİSTRİBÜTÖRÜ
AYYILDIZ TEKNOLOJİ

SATIŞ NOKTASIDIR

ÇİVRİL’DE TEK YETKİLİ ACENTEÇİVRİL’DE TEK YETKİLİ ACENTEÇİVRİL’DE TEK YETKİLİ ACENTE

EN UYGUN
FİYATLARLA

HİZMETİNİZDEYİZ

ÖZEN MARKET
Nuri ÖZEN

0 533 314 16 60
Balçıkhisar Mahallesi Çivril/DENİZLİ

0507 959 7700-0553 713 0001 Kerem SakinÇarşı Mah. İsmet İnönü 
Blv. No:68  Otogar Karşısı Çivril

GÜVEN EMLAK

Satılık Ev - Arsa - Daire
Tarla - Bağ - Bahçe 
Deyerinde Alım Satımı Yapılır

Gsm:0.532 763 47 22

Çarşı Mah. 3 Nolu Belediye İş Hanı:No:14
Çivril / Denizli

Hayati GÜVEN
MUSTAFA GEYİK AĞIR NAKLİYAT

MUSTAFA GEYİK
AĞIR NAKLİYAT

Mustafa GEYİK
0532 471 93 52
mustafageyik20@hotmail.com
ÇİVRİL / DENİZLİ
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Adresinden Takip Edebilirsiniz
Kanalımıza ABONE
Olmayı Unutmayın


